
MANİSA Hayvanları Koruma Derneği (HAK-
DEM) Başkanı Reyhan Elbirliler, sokak hayvan-

ları sorunlarına çare bulmak amacıyla bir
düzenlemenin meclise geleceğiyle ilgili açıkla-
malarda bulundu. Sokak hayvanlarının uyutulacağı
yönünde bilgilerin geldiğini ifade eden Erbirliler,
“Uyutmak demek onları ölüme terk
etmek demektir” diyerek tepki gös-
terdi. Öldürme değil yaşatan yasanın
uygulanmasını beklediklerini belirten
Erbiller, “Muhtarlar, yerel yönetimler
arasında etkin bir işbirliği geliştirilmeli
ve özellikle kırsal alanlarda sahipli
ya da sahipsiz tüm hayvanlar
için kısırlaştırma çalış-
maları başlamalıdır” dedi.

“ÖLDÜREN DEĞİL YAŞATAN YASA UYGULANMALIDIR”

YEREL basının pandemiden bu
yana ekonomik darboğaz içinde

olduğunu söyleyen Başkan Fil-
izkan, Hazine ve Maliye Bakan-
lığınca açıklanan “Kamuda
Tasarruf ve Verimlilik Paketi” kap-
samında uygulamaya konulan
kısıtlamalarla gazeteler bugün
tamamen yok olma tehlikesiyle
karşı karşıya kaldığını
vurguladı.Manisa Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Ali Filizkan yerel
gazetelerin abonelikleri iptal ettiren
kurumların faaliyet ve basın açıkla-
malarına ambargo uygulayacak-
larını açıkladı. Manisa Gazeteciler
Cemiyeti yönetimi olarak bu kararı
aldıklarını belirten Filizkan, tasarruf
genelgesine rağmen Manisa
merkezdeki yerel 6 gazetenin
abonelik sayısını yüzde yüz
artırarak her gazeteden 2 gazete
alımını 4 gazeteye çıkaran Manisa
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı
Mehmet Yılmaz ve yönetimine
teşekkür etti.

MTSO, YEREL BASININ YANINDA!

AKUT Arama Kurtarma
Derneği Manisa Ekibi, afet du-

rumlarında iş birliği içerisinde ola-
cağı kamu kurum ve kuruluşlarına
yaptığı ziyaretleri devam ettiriyor.
Önceki günlerde Manisa Valisi
Enver Ünlü ile bir araya gelen
AKUT gönüllüleri, AFAD Manisa İl
Müdürü Osman Pıhtılı’yı da
makamında ziyaret ederek, ku-
rumlar arası iş birliği ve koordi-
nasyonun sağlanması amacıyla
fikir alışverişinde bulundu.

HAYAT KURTARANLAR BİR ARAYA GELDİ

www.manisakulishaber.com 5 Lira30 Mayıs 2024 Perşembe

Manisa Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Ali Filizkan tasarruf tedbirleri çerçevesinde yerel gazete
aboneliklerini iptal ettiren kurumların haberlerine ambargo uygulama çağrısında bulundu

MANiSA GAZETECiLER CEMiYETi’NDEN
13 Mayıs 2024 tarihinde Hazine
ve Maliye Bakanlığınca açık-
lanan “Kamuda Tasarruf ve Ver-
imlilik Paketi” kapsamında
uygulamaya konulan kısıtla-
malar yerel basına vurulan son
darbe oldu. Manisa Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Ali Filizkan,
tasarruf genelgesi ile yerel
gazetelerin önemli gelirlerini
oluşturan abonelikleri iptal et-
tiren kurumlara tepki gösterdi. 

AMBARGO ÇAGRISI!

HAKDEM Başkanı “Uyutmak demek
onları ölüme terk etmek demektir!”

Süreyya Tabiat Parkı   
temmuz ayında
hizmete giriyor 

UZUN süredir atıl vaziyette duran
ve şehre yakınlığı ile vatan-

daşların gözde konumunda bulunan
Süreyya Tabiat Parkı’nda geri sayım
başladı. Yunusemre Belediyesi,
Süreyya Tabiat Parkı’nda çalışmalara
başlıyor. Başkan Balaban, parkı 1
Temmuz’da hizmete açmayı plan-
ladıklarını söyledi.   

MANİSALILARIN EN SEVDİĞİ PİKNİK ALANIYDI

Yaşlı adamın evinden
1 kamyon çöp çıktı   

YUNUSEMRE
Belediyesi Temi-

zlik İşleri Müdürlüğü
ekipleri, Mesir Ma-
hallesi’nde yalnız
yaşayan yaşlı
adamın çöp evini
temizledi. Ekipler,
çalışma sonucu
evden 1 kamyon

çöp çıkardı.   

AKUT’tan, AFAD’a
nezaket ziyareti

TÜRKİYE’NİN dört bir tarafından
Manisa’ya gelecek olan kurbanlık

satıcıları için Manisa Ticaret Borsası
Canlı Hayvan Borsası içerisinde yer

alan padoklar, Manisa Büyükşehir
Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Başkan-
lığı tarafından özenle ilaçlanarak
dezenfeksiyonu sağlandı. 

Canlı Hayvan Borsası 
Kurban Bayramı’na hazır   

Oğrenciye abonmanlık
sistemi getirilmeliydi!

İYİ Parti’den 31 Mart yerel seçimlerinde Manisa
Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Op. Dr.

Gürhan Özcan, öğrenciler için toplu taşımada abon-
manlık sisteminin hayata geçirilmesi gerektiğini
söyledi. Birçok ilde bu sistemin kullanıldığını ifade
eden Özcan, “Ferdi Zeyrek başkan, böyle bir uygula-
maya gitmeyip, 65 yaş üstü, engelli, gazı ve şehit
yakınları için, ulaşım kooperatifine aylık 500 bin
binim üstünde yaptıkları taşıma için destek oranının
yüzde 56 civarında artış vermiştir” dedi. 6’da

6’da

6’da
3’te

2’de

5’te
5’te
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MANİSA Hayvanları Ko-
ruma Derneği (HAKDEM) Baş-
kanı Reyhan Elbirliler, sokak
hayvanları sorunlarına çare bul-
mak amacıyla bir düzenleme-
nin meclise geleceğiyle ilgili
açıklamalarda bulundu. 

Sokak hayvanlarının uyutu-
lacağı yönünde bilgilerin geldi-
ğini ifade eden Erbirliler,
“Uyutmak demek onları ölüme
terk etmek demektir” diyerek
tepki gösterdi. 

Erbirliler, “Sokak hayvanları
sorunlarına çare bulmak ama-
cıyla bir düzenleme hazırlandığı
kulağımıza geliyordu. Bu dü-
zenlemenin içeriğini herkes gibi
biz de basın organlarından öğ-
rendik. Dolayısıyla kaynaklar-
dan değil de basından
edinilmiş bilgilere göre konuşa-
cağız.  20 sene önce çıkmış
5199 sayılı Yasa’da neler yapıl-
ması gerektiği kanun hükümle-
riyle yer almış ve belediyeler
görevlendirilmişti.  Bunların en
başında üremeye karşı kısırlaş-
tırma operasyonları geliyordu.
Belediyeler bu görevlerini gere-
ken ciddiyet ve süreklilikle yap-
madılar.  Yasa ilgili bakanlıklara
da görevler veriliyordu. Bunlar-
dan en önemlisi denetim gö-
revleriydi. Onlar da görevlerini
gereken kararlılıkla yerine getir-
mediler. Yasal görevler yerine
getirilmiş olsaydı, 20 yıl içinde
bu gün aşırı köpek nüfusu
problemi neredeyse sona ere-
cek duruma gelirdi. 

“YENİ DÜZENLEME ŞOK 
ETKİSİ YARATTI”

Yeni düzenlemenin şok et-
kisi yarattığını söyleyen Erbiller,
“20 yıldır uygulanmayan bir ya-

sadan sonra yeni düzenleme
hepimizde şok yaşattı. Yasada
zaten görevleri olan 4 bakanlık
rapor düzenlemiş, başka ülke-
ler nasıl yapmış diye araştırıp
İngiltere’yi seçmişti.  Raporla-
rındaki tespitler görevlerinin ye-
rine getirilmediğinin de acık
itirafı olmuştur.  20 yıldan sonra
sanki toplama çözümmüş, yüz-
lerce yıl yok etmenin  “Köpek-
ler toplanacak, barınaklarda 30
günlük bir esaret döneminden
sonra sahiplenilmezlerse öldü-
receklermiş.”  2020 yılında
TBMM’de kurulan hayvan hak-
ları komisyonunda her şey ma-
saya yatırılmış, bütün parti
temsilcilerinin onayı ile 192
sayfalık 34 maddeden oluşan
rapor zaten hazırlanmıştı. O
rapor dururken böyle bir tasarı
elbette infial yarattı.  Birkaç
sene önce ortaya çıkan, artık
işine de geldiği için resmi ku-
rumların desteklediğinden emin
olduğumuz,  bir takım medya-
nın da pompaladığı, çoğu nere-
deyse sahipli köpeklere ait
olan, başka ülkelerden de al-
dıkları görüntülerle sanki tüm
köpekler kalkışmaya hazırlanı-
yor, saldıracaklar algısıyla
“uyutmak”  kelimesini vatanda-
şın dağarcığına kattılar. 

“BİRDENBİRE KÖPEK 
DÜŞMANLIĞI 

OLUŞTURULDU”
Erbiller, şöyle konuştu:
“Ortamda birdenbire bir

köpek düşmanlığı oluşturuldu.
Vatandaş durumu şöyle değer-
lendirecektir: “ Devletimiz de
köpekleri tehlikeli bulmuş ki
yeni bir düzenlemeye gerek
duymuş.” Bu inancın egemen
olacağı bir ortamda barınaklar-
daki köpeklerin 30 gün içinde

bir yuva bulmasını beklemek,
hem de internet üzerinden, aşırı
bir iyimserliktir. Üretimi kesme-
miş, internette satışa izin veril-
miş, kaçak yollarla cins köpek,
kediler sokulmaya devam
etmiş, çipleme yapılmamış, de-
netlenmemiş, köpeğini, kedisini
terk edenlere yaptırım uygulan-
mamış, görevliler sorumlulukla-
rını ciddiye almamış sorumlusu
sokakta yaşayan gariban kö-
pekler olmuştur.”

KÖPEKLERİN 
TOPLATILMASI VE 

ÖLDÜRÜLMESİNİN BİR 
ÇÖZÜMMÜŞ GİBİ 

SUNULDU
Köpeklerin toplatılması ve

öldürülmesinin bir çözümmüş
gibi sunulduğunu akta-
ran Erbiller, “Bu uy-
gulama daha
sürdürülebilir ve
insani alternatifleri
dikkate almayan
kısa görüşlü ve
faydasız bir uygu-
lamadır. Aynı za-
manda
toplumumuz üze-
rinde de son derece yı-
kıcı bir psikolojik etkiye
sahiptir. Kısırlaştırılan ve aşılan-
mış sokak hayvanları periferde
yaşayan yabani hayvanlar için
bir bariyer oluşturur ve kuduz
gibi birçok hastalığın eliminas-
yonunu sağlar. Fare ve sıçanla-
rın Avrupa'nın birçok
metropolinde olduğu gibi so-
kaklarda gezinmesini ve hasta-
lık yaymasını önler. Bugün bu
konuda örnek gösterilen ülke-
lerin tamamında bu sorun çö-
zülmemiştir.  Köpeklerin
toplatılması ve öldürülmesi,
sokak hayvanlarının aşırı çoğal-

masının temel nedenlerini ele
almaz ve yeni köpeklerin so-
kaklara düşmesini engelle-
mez.” dedi.

“SEFERBERLİK İLAN 
EDİLMELİ”

Yeni yasa değil olanı uygu-
latma ve denetleme ile çözüm-
leri bir seferberlik ilan edilerek
hayata geçilirse köpek nüfusu-
nun kısa sürede kontrol altına
alacağını kaydeden Erbiller,
“Kısırlaştırma, aşılama ve sa-
hiplendirme programları ve
toplu sahiplendirme kampan-
yaları sadece daha insancıl ol-
makla kalmaz, aynı zamanda
barınakların yönetimi ve
uyutma /öldürme prosedürle-

rine kıyasla uzun vadede
uygun maliyetlidir.

Türkiye Cumhuri-
yeti Devleti,  Av-
rupa'yı taklit
eden değil,
olumlu örnek-
leri alıp kendi
nevi şahsına

münhasır özel-
likleri ile harman-

layıp, yaşama
düşman olmayan,

adına ve amacına uyan, atıl
olmayan bir Kanunu uygulama
kudretine sahiptir. Yeni yasa
değil olanı uygulatma ve denet-
leme ile çözümleri bir seferber-
lik ilan etmeliyiz.”  dedi

“KÖPEK SATIŞLARI 
YASAKLANMALI”

Köpek satışlarının yasaklan-
ması gerektiğini vurgulayan Er-
birliler, “Bugün sayıları tam
olarak bilinmese de, bir zaman-
lar insan bakımında olan ancak
sokaklara ya da barınaklara
terk edilen köpek sayısı artışa
geçmiştir.  Köpek satışına iliş-

kin katı düzenlemelerin gelişti-
rilmesi, etkin bir şekilde uygu-
lanması ya da tamamen
yasaklanması, sorunun kaynağı
olan sorumsuz yetiştirme ve
düşünmeden yapılan satın al-
maları ele alarak aşırı nüfus ar-
tışını engellemeye yardımcı
olacaktır. 

Sokak hayvanlarının sahip-
lenilmesini teşvik eden girişim-
ler teşvik edilmesi gerektiğini
söyleyen Erbiller, ekonomik kri-
zin etkileriyle terkler artmakta,
köpek sahiplenme oranları ise
azaldığını dile getirdi. 

Erbiller, sözlerine şöyle
devam etti: Bu  yerli mama üre-
timleri desteklenmeli ve kaliteli,
uygun maliyetli yerli mama üre-
timi teşvik edilmeli ve KDV
oranı sıfırlanmalıdır. İlgili kanun
ve yönetmeliklerde düzenle-
meye gidilerek sahipli hayvan-
lar için de ücretsiz tedavilerin
ve kısırlaştırmaların yapılabile-
ceği hayvan devlet hastaneleri
kurulması gerekmektedir.
Köpek satışları durdurulurken,
köpek sahiplenmelerini teşvik
amacıyla vergisel avantajlar su-
nulmalıdır. Bakanlık ve devletin
önderliğinde bahçesinde kö-
pekler için yaşam alanı kurabi-
lecek tüm şirketler, belediye

binaları ve iştiraklerinin binaları,
kamu kuruluş binaları kapasite-
sine göre 3-4 köpeği sahiplen-
meli ve bunların bakımını
üstlenmelidir. 

“ÖLDÜRME DEĞİL
YAŞATAN YASA 

UYGULANMALIDIR”
Öldürme değil yaşatan ya-

sanın uygulanmasını bekledik-
lerini belirten Erbiller, sözlerini
şöyle tamamladı: “Muhtarlar,
yerel yönetimler arasında etkin
bir işbirliği geliştirilmeli ve özel-
likle kırsal alanlarda sahipli ya
da sahipsiz tüm hayvanlar için
kısırlaştırma çalışmaları başla-
malıdır. Valilikler tüm belediye-
lerle işbirliği yapıp, şehrin tüm
kısırlaştırma kapasitesini dik-
kate alarak tüm köpekleri 3 ay
içerisinde kısırlaştırılacağı bir
plan ile gelmeli, gerekli durum-
larda il ve ilçe sınırlarında yer
alan üniversite hastaneleri, özel
klinikler ve hastanelerde kısır-
laştırma çalışmalarına dahil
edilmelidir. Hem insan hem de
hayvan tüm sakinlerinin ya-
şamlarına değer veren ve onları
koruyan bir toplum yaratmak
için öldürme değil yaşatan ya-
sanın uygulanmasını, sunulan
çözümlere kulak verilmesini
bekliyoruz.” 

HAKDEM Başkanı “Uyutmak demek onları
ölüme terk etmek demektir”
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AYŞENUR ECZANESİ
1431 - Jeanne d'Arc, büyücülük suçu ile yargılandı ve yakıldı.
1453 - Fatih Sultan Mehmet, Hızır Bey'i (Çelebi) İstanbul'a ilk belediye başkanı olarak
atadı.
1453 - Fatih Sultan Mehmet, İstanbul Üniversitesi'ni kurdu.
1536 - İngiltere Kralı VIII. Henry, Jane Seymour ile evlendi.
1574 - III. Henri Fransa kralı oldu.
1631 - Fransa'nın ilk gazetelerinden, La Gazette, Théophraste Renaudot tarafından yayım-
lanmaya başlandı.
1740 - Osmanlı Devleti, Fransa ile kapitülasyon antlaşması yaptı.
1971 - İnsansız ABD uzay aracı Mariner 9, Mars hakkında bilgi toplamak üzere uzaya fır-
latıldı.
1975 - Mehmet Ali Aybar, Sosyalist Devrim Partisi'ni kurdu.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA İl Emniyet Müdür-
lüğ görevlilerince 28 Mayıs Salı
günü 14.00-16.00 ve 21.00-
00.00 saatleri arasında il gene-
linde eş zamanlı olarak 136 ekip
505 personelin katılımıyla ‘Ma-
nisa Güven Huzur’ uygulaması
yapıldı. Yapılan uygulamada, 4
bin 759 şahsın sorgulandığı ve 5
aranan şahsın yakalandığı bildi-
rildi. Yapılan uygulamada ayrıca
denetlenen 1928 araçtan 304
araç sürücüsüne 943 bin 421
TL para cezası uygulandığı, 20

aracın da trafikten men edildiği
kaydedildi. Denetlenen 89 mo-
tosikletten 43 motosiklet sürü-
cüsüne 64 bin 60 TL para
cezası uygulandığı da bildirildi. 

Yapılan uygulamada 165
umuma açık istirahat ve eğ-
lence yerinin denetlendiği 1
şahsın kapalı alanda tütün
mamul tükettiği tespit edilerek
977 TL idari para cezası uygu-
landığı, 1 iş yerine de kapalı
alanda tütün mamülleri tüketildi-
ğinin tespit edilmesinden dolayı
tutanak tanzim edildi. 3 şahsa
Kabahatler Kanunu 36. madde-
sine göre 2 bin 931 TL idari para
cezası uygulanan denetimlerde

24 okul çevresi, 60 park ve
bahçe, 11 metruk bina ve çev-
resi, 5 otogar ve tren garının
kontrol edildiği, yapılan kontrol-

lerde 31 adet sentetik ecza hapı
ele geçirildiği ve 7 şahsa adli
işlem yapıldığı açıklandı.  

İHA

Manisa İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri tarafından dün gerçekleş-
tirilen huzur ve güven uygulamasında aranan 5 şahsın yakalan-
dığı 7 şahıs hakkında da adli işlemlerin başlatıldığı bildirildi.   

Manisa’nın huzuru için görev başındalar   

Kurallara uymayan sürücüler
para cezasına çarptırıldı!

MANİSA İl Emniyet
Müdürlüğü Trafik Denet-
leme Şube Müdürlüğü ve
İlçe Trafik birimleri tarafın-
dan 22-27 Mayıs tarihleri
arasında abartı egzoz,
yüksek ses müzik, drift ve
modifiyeli araçlara yönelik
yapılan denetimlerde 83
araç trafikten men edilir-
ken, 1 milyon 324 bin 568
TL para cezası uygulandığı
açıklandı.   

Manisa İl Emniyet Mü-
dürlüğü Trafik Denetleme
Şube Müdürlüğü ve ilçe
trafik birimleri tarafından
34 ekip 60 personel katılı-
mıyla 22-27 Mayıs tarihleri
arasında abartı egzoz,
yüksek ses müzik, drift ve
modifiyeli araçlara yönelik

yapılan denetimler sonu-
cunda 2 bin 59 araç ve sü-
rücüsünün kontrol edildiği
bildirildi. Kusurlu görülen
445 araç ve sürücüsüne

toplam 1 milyon 324 bin
568 TL idari para cezası
uygulandığı ve 83 aracın
trafikten men edildiği açık-
landı.  İHA

Akhisar’da geri manevra faciası: 1 ölü  
MANİSA'NIN Akhisar

ilçesinde geri manevra
yapan bir aracın arkasında
duran yaşlı kadın arabanın
altında kalarak ağır yara-
landı. Sürücü tarafından
hastaneye kaldırılan yaşlı
kadın yapılan tüm müda-
halelere rağmen kurtarıla-
mayarak hayatını kaybetti. 

Manisa'nın Akhisar il-
çesi Tütenli Mahallesi'nde,
28 Mayıs Salı günü saat

20.30 sıralarında 54 yaşın-
daki H.G. isimli şahıs, ara-
cını geri geri manevra
yaparken, aracın arkasında
bulunan 84 yaşındaki Mu-
azzez Bekçi'yi fark etme-
yerek çarptı. Kaza sonucu
M.B. ağır yaralandı. Sü-
rücü H.G., ağır yaralanan
Muazzez Bekçi'yi kendi
imkanlarıyla Akhisar Mus-
tafa Kirazoğlu Devlet Has-
tanesi'ne götürdü.

Muazzez Bekçi hastanede
yapılan tüm müdahalelere
rağmen hayatını kaybetti. 

Olayın ardından, Jan-
darma Olay Yeri İnceleme
timleri ve trafik timleri kaza
mahallinde gerekli incele-
meleri gerçekleştirdi. Şüp-
heli H.G. gözaltına
alınırken, olayla ilgili Cum-
huriyet Başsavcılığınca
tahkikatın başlatıldığı bildi-
rildi. İHA

Turgutlu’da çalındı Akhisar’da bulundu   
MANİSA'NIN Turgutlu

ilçesinde çalınan motosik-
let Akhisar ilçesinde dev-
riye gezen polis ekiplerinin
dikkati sonunda bulundu.  

Manisa'nın Akhisar il-
çesinde saat: 13.45'te
Hacı İshak Mahallesi 247/3
sokak üzerinde devriye
gezen polis ekipleri, dik-
katli çalışmaları sonu-
cunda 23 Mayıs 2024
tarihinde Turgutlu Polis
Merkezi Amirliği'nde çalıntı
kaydı bulunan bir motosik-
leti tespit etti.   

Edinilen bilgilere göre,

devriye ekiplerinin titiz ve
dikkatli çalışmaları saye-
sinde çalıntı motosiklet

hızlı bir şekilde tespit edile-
rek gerekli işlemler için
emniyete teslim edildi. İHA
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MİLLİ Eğitim Bakanlığı tara-
fından yapılan 2024 yılı
ilköğretim ve orta-
öğretim kurum-
ları bursluluk
sınavında tüm
soruları
doğru cevap-
layıp 500 tam
puan alarak
Türkiye birin-
cisi olan öğren-
ciler Soma İlçe
Kaymakamı Fatih
Akkaya tarafından ödüllen-
dirildi.   

Soma ‘da, Milli Eğitim Ba-
kanlığınca nisan ayında yapılan
Bursluluk Sınavında 178’i orta-
okul, 24’ü lise olmak üzere top-

lamda 202 öğrenci kazandı.
Bunların 9’u 500 tam puan

alarak Türkiye derecesi
yaptı. 

Burs ödemeleri,
öğrencilerin liseden
mezun olana
kadar
devam
ede-

ceği
öğreni-

lirken, or-
taokul ve

lise öğrencilerinin
eğitim süreleri bo-
yunca alacakları
burslar sayesinde, öğ-
rencilerin eğitim hayatla-
rına maddi destek sağlayarak

başarılarını teşvik etmek hedef-
leniyor. 

Soma İlçe Milli Eğitim Mü-
dürü Mustafa Dikici yaptığı
açıklamada, “İlçemiz her yıl ol-
duğu gibi bu yıl da büyük ba-

şarılara imza atmaya
devam ediyor. Son

yapılan bursluluk
sınavına katılan
öğrencimizden
202’si üstün
başarı göstere-
rek burs al-
maya hak

kazandı. Bu
gurur verici bir

sonuçtur. Hiçbir ba-
şarı tesadüf değildir.

Her başarının temelinde ekip

çalışması, özverili çalışma var-
dır. Başarılı olan tüm öğrencile-
rimizi ve onları destekleyen
öğretmenlerimizi tebrik ediyor,
bu başarının diğer öğrencilere

de ilham kaynağı olmasını dili-
yorum. Her zaman olduğu gibi,
gelecekte de öğrencilerimizi en
iyi şekilde desteklemeye ve ba-
şarılarına ortak olmaya devam

edeceğiz” dedi. 
Program sonunda öğrenci-

lere Kaymakam Akkaya tarafın-
dan, başarı belgesi ve hediye
çeki takdim edildi.  İHa

Bursluluk sınavında Türkiye birincisi
olan öğrenciler ödüllendirildi   
Bursluluk sınavında Türkiye birincisi
olan öğrenciler ödüllendirildi   

MaNİSa Büyükşehir Bele-
diyesi, Manisa Celal Bayar Üni-
versitesi’nde öğrenim gören
öğrenciler için Ayşe Hafsa Sul-

tan Öğrenci Yurdu önünden ve
Hüma Hatun Kız Yurdu içerisin-
den Muradiye Kampüsü’ne gi-
decek şekilde ücretsiz ring

seferleri başlattı.   
Final sınavları boyunca

devam edecek olan uygulama-
nın ilk gününde üniversite öğ-

rencileri ile birlikte güzergahta
yolculuk yapan Başkan Ferdi
Zeyrek, hem öğrencilerle soh-
bet etti hem de önümüzdeki yıl
yapacakları Kent Lokantaları ve
Öğrenci Lokantaları projelerin-
den bahsetti. Öğrenciler de
sınav haftasında başlayan,
zaman açısından ve maddi an-
lamda destek olan ring hizmeti
için Başkan Zeyrek’e teşekkür-
lerini iletti. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, Manisa Celal Bayar Üni-
versitesi Şehit Prof. Dr. İlhan
Varank Yerleşkesi’nde öğrenim
gören öğrenciler için ücretsiz
ring seferlerine başladı. Final
sınavları boyunca devam ede-
cek uygulama kapsamında
Ayşe Hafsa Sultan Öğrenci
Yurdu önünden ve Hüma

Hatun Kız Yurdu içerisinden
kampüs içerisine olacak şe-
kilde ücretsiz ulaşım hizmeti
verilecek. Uygulamanın başla-
dığı ilk gün, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek de bir sürpriz yaparak

öğrencilerle birlikte ring servi-
sine bindi ve güzergah bo-
yunca yolculuk yaptı. Başkan
Zeyrek, ücretsiz ring servisinin
yanı sıra önümüzdeki yıl üniver-
site öğrencileri için yapacakları
projelere de değindi. İHa

Üniversitesi öğrencileri için ücretsiz ring seferleri başladı   

MaNİSa'NıN Sarıgöl ilçe-
sinde yapımı devam eden Sarı-
göl 4 Eylül İlkokulu ve Sarıgöl
Şehit Esin Akay İlkokulu binala-
rın inşaatı hızlı bir şekilde
devam ediyor.   

İlçe merkezindeki iki ilk-
okulun inşaatında inceleme-
lerde bulunan Sarıgöl İlçe Milli
Eğitim Müdürü Cezmi Yıldırak,
"Okullarımızın yeni binalarının
yapımı aralıksız olarak devam
etmekte olup iki ilkokulumuzu
önümüzdeki eğitim ve öğretim

yılına yetiştireceğiz. Okullarımız
yeni eğitim öğretim yılına yeti-
şince ilçede ikili öğretim sorunu
da ortadan kalkacak. İlçemizin
24 sınıfıyla en büyük okulu un-
vanına sahip olacak 4 Eylül İlk-
okulunun kaba inşaatı
tamamlandı. Elektrik ve altyapı
çalışmalarına devam ediliyor.
Öte yandan Şehit Esin Akay
İlkokulu binasında aynı şekilde
devam etmekte. Allah devleti-
mize zeval vermesin." dedi.
İHa

Sarıgöl önümüzdeki öğretim yılında Sarıgöl önümüzdeki öğretim yılında 
tekli öğretime geçiyor   tekli öğretime geçiyor   

BaşıBoş sokak hayvanları
sorunu Türkiye’nin günde-
minde. Bu konuda kamuoyu
ikiye bölünmüş durumda. Zi-
raat Mühendisi Şenol Özkaya
da başıboş sokak hayvanları ile
ilgili önemli açıklamalarda bulu-
narak yapılması gerekenleri sı-
raladı. Başıboş sokak
hayvanları ile mücadele etme
yöntemlerinden biri olan uyutu-
larak yaşamlarına son verilme-
sinin ne insani ne de vicdani
olduğunu vurgulayan Özkaya,
“Artık somut çözümler bulunup
uygulamaya geçilmelidir” dedi.

Hayvancılık sektöründe 30
yıla aşkın bir süredir hizmet et-
tiğini söyleyen Özkaya, “Şu
anda katkı ve premiks üretimi
yapan bir firma yönetici olarak
görev yapmaktayım. Firmamız
ped (kedi-köpek) grubuna yem
yapan fabrikalara vitamin üret-
mekteyiz. Bundan dolayı ped
grubu hakkında bilgim ve çalış-
malarım bulunmaktadır. Son
günlerde yoğun olarak gün-

demde olan , başıboş sokak
hayvanları ile mücadele konusu
konuşulmaktadır . Meclis üye-
liği döneminde, belediye mecli-
sinde, sokak hayvanları
konusunda onlarca önerge ver-
dim, hayvan hakları derneği yö-
neticileri ile belediyede toplantı
yapılmasını sağladım ama
somut bir sonuç çıkmadı.  Be-
lediyeler konunun kendilerini
aştığını, hayvan haklarının ku-
rallarının çok sert olduğunu
ancak TBMM'de alınacak yeni
yasalar ile çözüme kavuşabile-
ceğini dile geldiği için net bir
çözüm bulunamadı.” dedi.

“aRTıK SoMUT 
ÇÖZÜMLER BULUNUP 

UYGULaMaYa 
GEÇİLMELİDİR”

Başıboş sokak hayvanları
ile mücadele yöntemlerinden
biri olan uyutularak yaşamla-
rına son verilmesinin ne insanı
ne de vicdani olduğunun altını
çizen Özkaya, “Elbette, başı-
boş sokak hayvanlarının insan-
lara verdiği zararları da
unutamayız. 2023 yılı içinde 86

vatandaşımız sokak hayvanları
yüzünden dolaylı olarak hayat-
larını kaybetti, 3 kuduz vakası
ortaya çıktı, binlerce kişi yara-
landı. Artık somut çözümler bu-
lunup uygulamaya
geçilmelidir.” şeklinde konuştu.

Hayvanlar hakkında bilgi
veren Özkaya, “Köpekler, yılda
2 defa kızgınlık gösterir. Genel-
likle de hamile kalırlar, hamilelik
süresi 60 gündür. 4-7 arasında
yavruları olur. Kediler yılda 3-4
defa doğum yapar. Onların da
doğum süresi 60 gündür. 5-6
yavruları olur. Görüldüğü gibi
hızla çoğalan hayvan türleridir”
dedi.

YaPıLMaSı
GEREKENLERİ TEK TEK

SıRaLaDı
Yapılması gerekenleri tek

tek sıralayan Özkaya, şöyle ko-
nuştu: “Belediyeler her ilçede
tam teşekküllü barınaklar yap-
malıdır. Cumhurbaşkanı talimatı
ile 2023 yılında tüm ilçe beledi-
yelerinde tam teşekküllü barı-
naklar yapılmış olacaktı ama ne
yazık ki çoğu belediye de tam

teşekküllü barınaklar hâlâ yapıl-
madı. Sokak hayvanları kont-
rolsüz çoğalmaktadır, çözüm
olarak kısırlaştırma gerekmek-
tedir. Belediyeler bu konuda
yetersizdir. Kısırlaştırma ücreti
de tahminen 4 bin TL civarında
olduğunu biliyoruz. Bunun için
acilen veteriner odası yetkilileri
ile görüşülüp kısırlaştırma ope-
rasyonuna katılmak isteyen
tüm klinikler ile belediyeler an-
laşma yapıp, ücretini belediye
veya hayırsever vatandaşlar ta-
rafından karşılanabilir. Biliyo-
rum ki bazı hayvanseverler,
kendi imkanları ile özel klinik-
lerde sokak hayvanlarının kısır-
laştırma ücretini ödeyerek
bireysel olarak bu soruna
çözüm oluyorlar.  Belediyeler
tam teşekküllü mobil kısırlaş-
tırma aracı tedariki yapmalıdır,
bu araç köylerde aktif olarak
bulunmalıdır. Kısırlaştırılan hay-
vanlar, barınaklarda bir haftalık
istirahat süreci olmalıdır. Diğer
bir uygulama ise acilen hay-
vanlar kayıt altına alınmalıdır.
Manisa'nın etrafı çiftliklerle çev-

rilidir, buralarda özelikle köpek
cinsi ve sayısı çoktur. Çiftlik ve
köylerden başlayarak kayıt
içine alınmalı, çiftlik sahipleri
sorumlu tutulmalıdır. Aksi tak-
dirde doğan yavrular belli bir
zaman sonra şehir merkezine
yakın yerlere bırakılmaktadır.

“HaYVaNSEVERLER VE 
VaTaNDaşLaRa Da BU 

MÜCaDELE GÖREV
DÜşÜYoR”

Hayvanseverlere ve vatan-
daşlara da bu mücadelede gör-
evin düştüğünü ifade eden
Özkaya, “Bu mücadelede her-
kese görev düşüyor. Hayvan-
severler, hayvan sahipleriyken
iyi düşünüp sonrasında bu hay-
vanları sokağa bırakmamalıdır.
Vatandaşlarımızda sağa sola
rastgele yerlere, yemek artığı,
kemik, balık artığı gibi ürünler
bırakmamalıdır. Çünkü hayvan-
lar bu yemeklerden zarar göre-
bilir veya bu yemekleri kıskanıp
saldırgan olabilir. Belediyeler
tarafından verilen yemlerde,
hayvanı rahatlatacak, doyura-
cak, içeriği zengin ve kaliteli

yemler tercih edilmeli, yem ka-
binleri oluşturulmalı, yemler
sağlıklı ve temiz durmalı. Sokak
hayvanları, bit, pire, kene gibi
zararlılar yüzünden sokaklarda
zor anlar yaşarlar. Hasta olan
hayvanlar acilen tedaviye alın-
malıdır. Belediyeler ve tarım bi-
rimleri tarafından, sokak
hayvanları timi kurulup, 24 saat
sahada olup, hayvanların du-
rumlarını izlemelidirler. 

Başıboş sokak hayvanları
konusunun acil çözülmesini ve
bunun için veteriner, ziraat mü-
hendisi, çevre mühendisi, halk
sağlığı, jandarma, polis, hayvan
hakları derneği, belediyeler ve
kaymakamlığın olduğu etkin bir
heyet kurulması gerektiğini dile
getirdi.

Başıboş sokak hayvanları için
somut çözümler bulunmalıdır!
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TüRKİYE’nİn dört
bir tarafından Manisa’ya

gelecek olan kurbanlık
satıcıları için Manisa Ti-

caret Borsası Canlı Hay-
van Borsası içerisinde yer
alan padoklar, Manisa
Büyükşehir Belediyesi
Sağlık İşleri Dairesi Baş-
kanlığı tarafından özenle
ilaçlanarak dezenfeksi-
yonu sağlandı. 

Kurban Bayramı ön-
cesinde vatandaşların
huzur ve güven içerisinde
kurbanlık alışverişini ya-
pabilecekleri Manisa
Canlı Hayvan borsası
Türkiye’nin dört bir köşe-
sinden Manisa’ya gele-
cek olan büyük ve

küçükbaş kurbanlıkları ve
satıcılarını beklemeye
başladı. 

Manisa Ticaret Bor-
sası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Sadık Özkasap,
Kurban Bayramı öncesi,
Manisa Büyükşehir
Belediyesi’nin
özenli çalışmala-
rıyla kurbanlıkların
satışa sunulacağı
padokların ilaçlanıp
dezenfeksiyonun
sağlandığını dile
getirerek, Manisa
Ticaret Borsası’ ta-
rafından, modern
ve hijyenik şartlara
sahip bir pazar
alanı oluşturularak
gerek personel, ge-
rekse tesisi olarak
vatandaşların huzur
ve güven içerisinde
kurbanlıklarını alıp
kesinini de yapıla-
bileceği ortamın
sağlandığını vurgu-
ladı. 

İl dışından
gelen besicilerin

zorluk yaşamaması için
kurban satış alanlarında
temel ihtiyaçların karşıla-
nacağı kurbanlık satış
yerlerinde zabıta noktası,
mescit, lokanta, tuvalet,
banyo, otopark bölümle-

rinin de yer aldığını ifade
eden Özkasap, Canlı
Hayvan Pazarına girişle-
rin 31 Mayıs Cuma günü
başlayacağını, hayvan
sağlığı standartlarına
uygun şekilde hazır halde

üreticileri ve satıcıları
beklediklerini bildirdi.
Başkan Özkasap ayrıca
yürütülen çalışmalarda
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesine desteklerinden
dolayı teşekkür etti.  İHA

Manisa Ticaret Borsası Canlı Hayvan Borsası’nda Kurban Bayramı öncesi hazırlıklar tamamlandı

Canlı Hayvan Borsası 2024 Kurban Bayramı’na hazır   

MANİSA İLİ SELENDİ İLÇESİ MERKEZİNDE 
KANALİZASYON, YAĞMURSUYU BACALARININ 

VE İÇMESUYU BUŞAKLE TAKIMLARININ 
YÜKSELTİLMESİ İŞİ

MANİSA SU VE KANALİZASYON İDARESİ 
GENEL MÜDÜRLÜĞÜ 

YATIRIM VE İNŞAAT DAİRESİ BAŞKANLIĞI
“Manisa İli Selendi İlçesi merkezinde Kanalizasyon, Yağmursuyu Bacalarının ve 
İçmesuyu Buşakle Takımlarının Yükseltilmesi İşi” yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer
almaktadır:
İKN :2024/701148
1-İdarenin
a) Adı : MANİSA SU VE KANALİZASYON İDARESİ 

GENEL MÜDÜRLÜĞÜ YATIRIM VE İNŞAAT 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI

b) Adresi : Yarhasanlar Mah. 2319 Sokak No:12/C 
ŞEHZADELER/MANİSA

c) Telefon ve faks numarası : 2362501200-1360-1362-1368-1372 - 
2369991477

ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : Manisa İli Selendi İlçesi merkezinde 

Kanalizasyon, Yağmursuyu Bacalarının ve 
İçmesuyu Buşakle Takımlarının Yükseltilmesi İşi

b) Niteliği, türü ve miktarı : Niteliği-Türü-Miktarı: 4 kalem Manisa İli Selendi
İlçesi Merkezinde Kanalizasyon, Yağmursuyu 
Bacalarının ve İçmesuyu Buşakle Takımlarının
Yükseltilmesi İşi
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale 
dokümanı içinde bulunan idari şartnameden 
ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Manisa İli Selendi İlçesi
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 60 (Altmış) takvim 

günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün

içinde yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 14.06.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) : Yarhasanlar Mah. 2319 Sokak (Fabrika Sokak)

12/C/1 K:10 MASKİ Hizmet Binası Destek 
Hizmetleri Dairesi Başkanlığı- İhale Birimi- 
Şehzadeler / MANİSA

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin 
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret
odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest
muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği
tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen
bedelin % 50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş 
deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak 
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliğinde yer alan; A4 veya A5 grubu işler benzer iş
olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
Çevre Mühendisliği
İnşaat Mühendisliği
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1,20
Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama 
istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2040654

MAnİSA Büyükşehir Beledi-
yesi, yaklaşan Kurban Bayramı
dolayısıyla ihtiyaç sahipleri için
Kurban Bağış Kampanyası baş-
lattı. İslami usullere göre, hijyenik
ortamda kesilecek kurbanlar ihti-
yaç sahiplerine kavurma yapılarak
ulaştırılacak. Manisa Büyükşehir
Belediyesi, bu yıl kurban bağı-
şında bulunmak isteyen Manisalı-
larla, ihtiyaç sahibi vatandaşlar
arasında köprü olacak. Büyükşe-
hir Belediyesi’nin önemli bir daya-
nışma örneği sergilediği bu
kampanya ile birlikte, vekaleti alı-
nan bağışçıların kurban kesim iş-
lemleri de yine bizzat Manisa
Büyükşehir Belediyesi tarafından
takip edilecek. Kesimler belediye-
nin belirlediği mezbahalarda İs-

lami usullere ve hijyen kurallarına
uygun yapılacak; temizlenen etler
veteriner onay belgeli olacak şe-
kilde belediyenin aşevine teslim
edilecek. Bayramın 1’inci günün-
den itibaren kesilmeye başlanan
etler daha sonra kavurma yapıla-

rak ihtiyaç sahibi vatandaşlara
ulaştırılacak. 

Öte yandan, bağış yapmak
isteyen hayırseverler, 444 99 45 ir-
tibat numarasını arayarak Manisa
Büyükşehir Belediyesi ile iletişime
geçebilecek. Haber merkezi

Büyükşehir Belediyesi kurbanlarınızı
ihtiyaç sahiplerine ulaştırıyor   
Büyükşehir Belediyesi kurbanlarınızı
ihtiyaç sahiplerine ulaştırıyor   

UzUn süredir atıl vaziyette
duran ve şehre yakınlığı ile vatan-
daşların gözde konumunda bulu-
nan Süreyya Tabiat Parkı’nda geri
sayım başladı. Yunusemre Beledi-
yesi, Süreyya Tabiat Parkı’nda ça-
lışmalara başlıyor. Başkan
Balaban, parkı 1 Temmuz’da hiz-
mete açmayı planladıklarını söy-
ledi.  ŞEHRE yakınlığı ve doğa ile
iç içe konumu nedeniyle vatan-
daşların uğrak mekanlarının ba-
şında gelen ancak uzun süredir
kapalı bulunan Süreyya Tabiat
Parkında geri sayım başladı. Özel-

likle yaz aylarında eksikliği daha
çok hissedilen Süreyya Tabiat
Parkı sorununa Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Balaban el
attı. Başkan Balaban, Süreyya Ta-
biat Parkı’nda yürütülen projeyi
yerinde inceledi. Başkan Semih
Balaban’a başkan yardımcıları
Haydar İzci, Cengiz Balkan ve ilgili
birim müdürleri eşlik etti. 

“1 TEMMUz’DA 

HALKIMIzIn HİzMETİnDE

OLACAK” 

Süreyya Tabiat Parkı’nın Ma-
nisa’nın sevilen, sembolik mesire

alanlarının başında geldiğini belir-
ten Belediye Başkanı Balaban,
parkı temmuz ayına kadar yeni-
den hizmete açmayı planladıkla-
rını müjdeledi. Başkan Balaban
konuya ilişkin yaptığı açıklamada
şu ifadelere yer verdi: “Çocuklu-
ğumuzun heyecanı, hepimizin
anısı olan Süreyya Tabiat Par-
kı’nda incelemelerde bulunduk.
Bir ay içerisinde burayı halkımızın
hizmetine açacağız. Çalışmaları-
mıza başladık. Şimdiden çalış-
mada emeği olan herkese
teşekkür ediyorum. Yunusem-
re’de birlikte güzel hizmetlere
imza atacağız.” 

ATIL VAzİYETTEn GÖzDE 

MESİRE ALAnInA 

Yunusemre Belediyesi’nin
Süreyya Tabiat Parkı’nda gerçek-
leştireceği düzenleme çalışmaları-
nın tamamlanması ile birlikte
vatandaşlar yaz aylarında özlemini
duyduğu mesire alanı hasreti son
bulacak. Yapılan çalışmalar ile bir-
likte vatandaşların daha konforlu
bir mesire alanında sevdikleri ile
birlikte güzel vakit geçirebilecek.
İHA

Süreyya Tabiat Parkı temmuz
ayında hizmete giriyor   

Süreyya Tabiat Parkı temmuz
ayında hizmete giriyor   
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aKUT Arama Kurtarma
Derneği Manisa Ekibi, afet du-
rumlarında iş birliği içerisinde
olacağı kamu kurum ve kuru-
luşlarına yaptığı ziyaretleri
devam ettiriyor.

Önceki günlerde Manisa
Valisi Enver Ünlü ile bir araya
gelen AKUT gönüllüleri, AFAD
Manisa İl Müdürü Osman Pıhtı-
lı’yı da makamında ziyaret ede-
rek, kurumlar arası iş birliği ve
koordinasyonun sağlanması

amacıyla fikir alışverişinde bu-
lundu.  

Geçtiğimiz şubat ayında
Elazığ İl Afet ve Acil Durum
Müdürlüğünden, Manisa İl Afet
ve Acil Durum Müdürlüğü gör-
evine atanan Osman Pıhtılı’ya
hayırlı olsun ziyaretinde bulu-
nan AKUT Arama Kurtarma
Derneği Manisa Ekip Lideri
Kürşat Utku Satıoğlu ve ekip
üyeleri, AKUT’un Manisa’da
yürüttüğü faaliyetler hakkında
da bilgi verdi.

Sahada birlikte yürütülecek

çalışmalar hakkında iş birliği
yapılmasının önemine dikkat
çeken AKUT Arama Kurtarma
Derneği Manisa Ekip Lideri
Kürşat Utku Satıoğlu, olası afet
durumlarına karşı AKUT’un
canlı hayatına duyduğu hassa-
siyetle her an hazır olduklarını
belirterek, 2023 yılında Ela-
zığ’da ‘Yılın Bürokratı’ ödülüne
layık görülen AFAD Manisa İl
Müdürü jeoloji mühendisi
Osman Pıhtılı’nın Manisa için
önemli bir kazanım olduğunu
vurguladı.

AKUT’tan, AFAD’a nezaket ziyareti

13 MaYIS 2024 tarihinde
Hazine ve Maliye Bakanlığınca
açıklanan “Kamuda Tasarruf ve
Verimlilik Paketi” kapsamında
uygulamaya konulan kısıtlama-
lar yerel basına vurulan son
darbe oldu. Manisa Gazeteciler

Cemiyeti Başkanı Ali Filizkan,
tasarruf genelgesi ile yerel ga-
zetelerin önemli gelirlerini oluş-
turan abonelikleri iptal ettiren
kurumlara tepki gösterdi. Baş-
kan Filizkan, yerel gazetelere
ambargo uygulama çağrısı ya-
parak “Abone olmayan kurum-
lara haber de yok” dedi.

Manisa Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Ali Filizkan yerel
gazetelerin abonelikleri iptal et-
tiren kurumların faaliyet ve
basın açıklamalarına ambargo
uygulayacaklarını açıkladı. Ma-
nisa Gazeteciler Cemiyeti yö-
netimi olarak bu kararı
aldıklarını belirten Filizkan, ta-

sarruf genelgesine rağmen Ma-
nisa merkezdeki yerel 6 gaze-
tenin abonelik sayısını yüzde
yüz artırarak her gazeteden 2
gazete alımını 4 gazeteye çıka-
ran Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Başkanı Mehmet Yılmaz
ve yönetimine teşekkür etti.

"BaSIN YOK OlMa 
TehlİKeSİYle 

KarŞI KarŞIYa"
Yerel basının pandemiden

bu yana ekonomik darboğaz
içinde olduğunu söyleyen Baş-
kan Filizkan, Hazine ve Maliye
Bakanlığınca açıklanan “Ka-
muda Tasarruf ve Verimlilik Pa-
keti” kapsamında uygulamaya
konulan kısıtlamalarla gazeteler
bugün tamamen yok olma teh-
likesiyle karşı karşıya kaldığını
vurguladı.

"PaKeTTe Yer alaN 
dÜzeNleMeler Yerel 
BaSININ CaN SUYUNU 

KeSeCeK
UYGUlaMalardIr"

Yerel basının tek gelirinin

abone satışları, reklamlar ve
Basın İlan Kurumu aracılığıyla
alınan resmi ilanlar olduğunu
ifade eden Filizkan, şöyle ko-
nuştu: “Kamuda Tasarruf ve
Verimlilik paketi kapsamında
getirilen kısıtlamalarla yerel
basının bu gelirlerinde önemli
oranlarda azalma getirecektir.
Kamuda Tasarruf ve Verimlilik
paketinde yer alan “Basın ve
yayın organlarına ilan ve rek-
lam verilmeyecek, kamu
kurum ve kuruluşlarınca hiçbir
şekilde günlük gazete alımı
yapılmayacak, görev alanı ile
ilgili olmayan yayınlara abone
olunmayacak” düzenlemeleri
yerel basının bir noktada can
suyunu kesecek uygulamalar-
dır. 

Pandemiden bu yana ya-
şanan ekonomik sorunlara
göz attığımızda; gazete mali-
yetlerini oluşturan kâğıt, kalıp
ve mürekkep başta olmak
üzere tüm malzemelerin döviz
cinsinden fiyatları artmış,

medya kuruluşlarının girdileri
dolar bazında yüzde 50’ye
varan oranlarda yükselmiş,
genel giderlerdeki ve asgari
ücretteki artışın da etkisiyle
yüzlerce yerel medya kuruluşu
kapanma noktasına gelmiştir.”

MaNİSa TİCareT Ve 
SaNaYİ OdaSI 

YÖNeTİMİNe TeŞeKKÜr
Manisa Ticaret ve Sanayi

Odası Başkanı Mehmet Yıl-
maz ve oda yönetimine Mer-
kez'de yayınlanan 6
gazeteden 2’şer adet olan
abonelik sayısının 4’e çıkarıl-
masının yerel basına olan
güven ve desteğin önemli gös-
tergesi olduğunu belirten Filiz-
kan, “TSO Başkanı Mehmet
Yılmaz ve yönetimi yerel basına
her dönem sağladıkları destek-
lerle yanımızda olmuştur. Şim-
dide abone sayısının artırılması
nedeniyle yeni bir kampanyaya
başlattığı için Manisa Gazeteci-
ler Cemiyeti yönetimi teşekkür
ediyoruz” dedi.

Manisa Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Ali Filizkan tasarruf tedbirleri çerçevesinde yerel gazete aboneliklerini iptal ettiren kurumların haberlerine ambargo uygulama çağrısında bulundu

Manisa Gazeteciler Cemiyeti’nden
kurumlara ambargo çağrısı!

Manisa Gazeteciler Cemiyeti’nden
kurumlara ambargo çağrısı!

İYİ ParTİ’deN 31 Mart
yerel seçimlerinde Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkan
Adayı Op. Dr. Gürhan Özcan,
öğrenciler için toplu taşımada
abonmanlık sisteminin hayata
geçirilmesi gerektiğini söy-
ledi.  

Birçok ilde bu sistemin
kullanıldığını ifade eden
Özcan, “Örneğin Mer-
sin’de öğrencilere
60 TL’ye 60 biniş
hakkı verilirken,
Ankara'da ise
220 TL’ye bir ay
sınırsız binme
hakkı veriliyor.
Ferdi Zeyrek
başkan, böyle
bir uygula-
maya gitmeyip,
65 yaş üstü,
engelli, gazı ve
şehit yakınları

için, ulaşım kooperatifine aylık
500 bin binim üstünde yaptık-
ları taşıma için destek oranının
yüzde 56 civarında artış ver-
miştir. Bu karar kooperatifi es-
nafı için oldukça anlamlı bir
destek olmuştur, hayırlı olsun.

Ama bu destek öğrenci-
ler için bir anlam ifade
etmedi. Burada direkt
öğrencinin cebini ilgi-
lendiren konu ise aylık

100 TL ile 120
biniş hakkı ol-
malıdır. Bu
masrafın ta-
mamını da
büyükşehir
belediyesi
karşıla-
malı,  ta-
şıma
kooperati-

fine kesin-
likle bir yük
gelmemelidir.
Öğrenci ile bir-

likte bu uygulamaya öğretmen-
ler de dahil olmalıdır. Abonelik
sistemi ile trafikte bir rahatlama
yaşanacak, vatandaşlar toplu
taşımaya yönelecektir. Öğrenci-
nin aylık ulaşımdan tasarrufu
en az 400 TL olacaktır. Bu
rakam ile öğrenci yemek ihtiya-
cının bir kısmını karşılayacaktır”
dedi.         

KadIN YOlCUlara 
POzİTİF aYrIMCIlIK 

SaĞlaNMalI 
Başka illerde örneği olan

projenin Manisalı öğrenciler için
de hayata geçirilmesi gerekti-
ğine işaret eden Özcan, açıkla-
masını şöyle sürdürdü: “Diğer
iller bunu yapıyorsa Manisa'da
eğitim gören öğrencilerin de
abonmanlık sistemi en doğal
hakkıdır. Ayrıca gece saat
22.00’den sonra kadın yolcula-
rın durak dışında istediği yerde
inip binmeleri gereklidir. Bu
konu önemlidir, çünkü ilimizde
çok fazla sığınmacı bulunmak-

tadır, ayrıca başıboş sokak
hayvanları geceleri daha tehli-
keli olmaktadır.”

aNNe KarT Ne zaMaN 
UYGUlaMaYa 

GeÇeCeK?
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Ferdi Zeyrek’in
seçim dönemindeki vaatleri

arasında yer alan ‘Anne Kart’
uygulamasını da hatırlatan İYİ
Partili Özcan, uygulamanın ne
zaman hayata geçirileceğini
sordu. 

Özcan, “Seçim yarışına gir-
miş biri olarak, Büyükşehir’i il-
gilendiren her konuda
demeçlerim ve önerilerim ola-

caktır. Zaman hızla akıp gidi-
yor, vatandaşımızın bana ver-
diği bir oy bile önem arz
etmekte. Onun için doğru bil-
diğim konularda tavsiye ve
önerilerimi sunmaya bana oy
veren vatandaşımız için
devam edeceğim.” ifadelerini
kullandı. 

İYİ Partili Gürhan Özcan, yerel seçim dönemindeki rakibi Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek’e toplu taşıma üzerinden eleştirilerde bulundu

Öğrenciye abonmanlık sistemi getirilmeliydi!

Şehzadeler Belediyesi,
yaklaşık 5 yıldır kapalı olan
Sancaklıiğdecik Mahallesi Bey-
lerbeyi Sokak'ta yapılan çalış-
malarla yolu vatandaşların
kullanımına açtı. Fen İşleri Mü-
dürlüğü ekiplerinin gerçekleştir-
diği çalışmalar sonucunda
yaklaşık 20 hanenin kullandığı
800 metrelik yol, yeniden ula-
şıma kazandırıldı.

Sancaklıiğdecik Mahallesi
sakinlerinden Süleyman Gilit-
çi'nin Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay’dan
talep ettiği hizmet hayata geçi-
rildi. Başkan Durbay’ın talimat-
ları doğrultusunda hızla
başlayan çalışmalar, mahalle

sakinlerinin büyük memnuniye-
tiyle sonuçlandı.

“5 YIldIr
KUllaNaMadIĞIMIz 
YOlUMUzU aÇaN

BaŞKaNIMIz dUrBaY’a 
TeŞeKKÜr ederİz”

Mahalle sakinleri, uzun sü-
redir kapalı olan yolun açılma-
sıyla birlikte ulaşımın
rahatlamasından dolayı Şehza-
deler Belediyesi'ne teşekkür
etti. Yol ile ilgili sorunlarını Şeh-
zadeler Belediye Başkanı Gül-
şah Durbay’a ilettikten kısa bir
süre sonra çalışmasın başladı-
ğını ifade eden Sancaklıiğdecik
Mahalle sakinlerinden Süley-
man Gilitçi; “Sancaklıiğdecik

Mahallesi Beylerbeyi soka-
ğında 5 yıldır ulaşıma kapalı
olan yolun açılması
için Şehzadeler
Belediye Başka-
nımız Gülşah
Durbay’dan
talepte bu-
lunmuştuk.
Sağ olsunlar
ilgi ve alaka
gösterdiler ve
5 yıldır kapalı
olan yolumuz
açıldı. Bu bölgede yak-
laşık 20 haneyiz. Tüm mahalle
sakinleri olarak Belediye Baş-
kanımıza çok teşekkür ediyo-
rum ”dedi.

Şehzadeler Belediye Baş-
kanı Gülşah Durbay, konuyla il-

gili yaptığı açıklamada,
"Vatandaşlarımızın

taleplerine hızla
yanıt vermek ve
yaşam kalitesini
artırmak için
çalışıyoruz.
Sancaklıiğde-
cik Mahallesi

Beylerbeyi So-
kak'taki 800 met-

relik bu yol çalışması
ile mahalle sakinlerimizin

talebini yerine getirmiş olduk.
Halkımızın memnuniyeti bizim
için en büyük ödüldür" dedi.
haber merkezi

5 yıldır kapalı olan yol yeniden ulaşıma açıldı
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manİsa İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Denetleme
Şube Müdürlüğü ve
ilçe trafik birimleri
tarafından il ge-
nelinde yapılan
‘Elektrikli Bisik-
let-Skuter’ de-
netiminde 10
araç trafikten
men edilirken
sürücülere
419 bin 12 TL
idari para ce-
zası kesildi.   

Manisa İl Em-
niyet Müdürlüğü Tra-
fik Denetleme Şube
Müdürlüğü ve ilçe trafik birim-

leri tarafından, 27-28 Mayıs
2024 tarihlerinde 19 ekip

34 personel ile ‘Elek-
trikli Bisiklet-Sku-

ter’ denetimi
gerçekleştirdi.
599 araç ve
sürücüsünün
kontrol edil-
diği ve ku-
surlu görülen
101 araç ve
sürücüsüne

toplam 419
bin 12 TL idari

para cezası uygu-
landığı ve 10 aracın

trafikten men edildiği
açıklandı. İHa

Emniyetten elektrikli bisiklet denetimi   

yunusemre Halk Eğitim
Merkezi, 1-7 Haziran tarihleri
arasında kutlanan Hayat Boyu
Öğrenme Haftası kapsamında
ilk sergisini açtı. Manisa’daki
bir alışveriş merkezinde ger-
çekleşen Kağıt Rölyef ve
Ahşap Dağlama Sergisi açılı-
şına Yunusemre İlçe Milli Eğitim
Şube Müdürü Emel Bayer, Yu-
nusemre Halk Eğitimi Merkezi
Müdürü Ayşen Oğuz, Yunu-
semre Belediyesi Kültür Müdür
Vekili Yasemen Sarar, Yunu-

semre Kent Konseyi Genel Se-
kreteri Mustafa Bilir katıldı.
Kurs eğitmeni Neslihan Mert ve
kursiyerleri tarafından yapılan
birbirinden güzel 50 eser sergi-
leniyor. Sergi 3 gün boyunca
açık kalacak. Yunusemre Halk
Eğitimi Merkezi Müdürü Ayşen
Oğuz, Hayat Boyu Öğrenme
Haftası kapsamında ilk etkinliği
Yunusemre Kent Konseyi ile
birlikte gerçekleştirdiklerini söy-
ledi. Oğuz, Kağıt Rölyef ve
Ahşap Dağlama kursunun 245
saatlik bir kurs olduğunu ifade
etti. Oğuz, hafta boyunca çe-
şitli etkinliklerin gerçekleşece-
ğini açıkladı.

Yunusemre HEM’den sergiYunusemre HEM’den sergi

TurguTlu Belediyesi Za-
bıta Müdürlüğü ekipleri kent

genelindeki denetimlerine
devam ediyor. Ekipler, ilgili

kanun ve mevzuatlara uyma-
yan kişi ve işletmelere gerekli
işlemleri uyguladı.   

Turgutlu Belediyesi Zabıta
Müdürlüğü, vatandaşların sağ-
lığı ve güvenliğinin korunması
adına denetimlerine ara verme-
den devam ediyor. Zabıta Mü-
dürlüğü ekipleri yol ve kaldırım
işgali yaptığı belirlenen işletme-
lere yönelik denetimlerde bu-
lundu. Ekipler ayrıca ilgili
kanun, mevzuat ve usule
uygun şekilde çalışmayan, sey-
yar satıcılar ile haksız kazanç
elde eden dilencileri de tespit
etti. Denetim ve kontroller sonu-
cunda belirlenen kişi ve işletme-
lere uyarılar yapılarak gerekli
yaptırımlar uygulandı. Ekipler ta-
rafından kurallara aykırı bir şe-
kilde tezgah açıp satış yapan
seyyar satıcılar ile kaldırım ve

yol işgali yapan esnafa yönelik
denetimlere devam edilecek. 

Turgutlu Belediyesi Zabıta
Müdürü Hasan Kızıl, “Düzenli
olarak gerçekleştirdiğimiz dene-

tim ve kontrollerimize devam
ediyoruz. Belirlediğimiz program
dahilinde dilencilere, seyyar sa-
tıcılara, kaldırım ve yol işgalle-
rine yönelik kontrollerimizi

yaptık. Gerekli işlemleri ve yaptı-
rımları uyguladık. Kentimizin hu-
zuru, güvenliği ve sağlığını
korumak adına denetimlerimizi
sürdüreceğiz” dedi. İHa

Turgutlu’da zabıta denetimleri sıklaştı   Turgutlu’da zabıta denetimleri sıklaştı   

Beyaz et sektöründe iş
yapan Lezita, Keskinoğlu, Bey-
piliç, Şenpiliç firmalarına 1,2
milyar lira idari para cezası ve-
rildi. 

Rekabet Kurumu Başkanı
Birol Küle, beyaz et piyasa-
sında faaliyet gösteren teşeb-
büslere yönelik soruşturmada
uzlaşma başvurusu sonucunda
4 firmaya, 1,2 milyar lira idari
para cezası uyguladıklarını be-
lirtti.

Rekabet Kurumu Başkanı
Birol Küle kurumun beyaz et
sektöründe yürüttüğü soruştur-
malara ilişkin değerlendirmede
bulundu. Beyaz ve kırmızı et pi-
yasalarına yönelik çalışmaları-
nın aralıksız devam ettiğini
söyleyen Küle, "Rekabete ay-
kırı uygulamaları tespit edilen
firmalara Rekabetin Korunması
Hakkında Kanun kapsamında

ağır idari para cezaları uygula-
dık ve uygulamaya devam edi-
yoruz." diye konuştu.

Küle, beyaz et piyasasında
faaliyet gösteren teşebbüslere
yönelik 4 ayrı soruşturma açtık-
larını anımsatarak şöyle devam
etti: "Bu soruşturmalardan en
kapsamlı olanı, rekabete has-
sas bilgi değişimi yoluyla Kanu-
numuzun ilgili maddesinin ihlal
edilip edilmediğinin tespiti
amacıyla Abalıoğlu Lezita Gıda
Sanayi AŞ (Lezita), As Ofis Da-
mızlık Yumurta Yem Gıda San.
ve Tic. AŞ (As Ofis), Banvit
Bandırma Vitaminli Yem Sanayi
AŞ (Banvit), Beypi Beypazarı
Tarımsal Üretim Paz. San. ve
Tic. AŞ (Beypiliç), CP Standart
Gıda San. ve Tic. AŞ (CP), Er-
piliç Entegre Tavukçuluk Üretim
Pazarlama ve Tic. AŞ (Erpiliç),
Gedik Tavukçuluk ve Tarım

Ürünleri Tic. San. AŞ (Gedik),
Hastavuk Gıda Tarım Hayvan-
cılık Sanayi ve Ticaret AŞ (Has-
tavuk), Keskinoğlu Tavukçuluk
ve Damızlık İşl. San. Tic. AŞ
(Keskinoğlu) ve Şenpiliç Gıda
Sanayi AŞ (Şenpiliç) ünvanlı 10
teşebbüs hakkında yürütülen
soruşturmamızdır. Lezita hak-
kında ayrıca nihai satış noktala-
rının yeniden satış fiyatını tespit
ettiği iddiasına yönelik de so-
ruşturma yürüttük."

Soruşturma süreçleri
devam eden Lezita, Beypiliç,
Keskinoğlu ve Şenpiliç'in uz-
laşma başvurusunda bulundu-
ğunu belirten Küle, "Uzlaşma
süreci sonunda ihlali kabul
eden söz konusu 4 üreticiye
yaklaşık 1,2 milyar lira idari
para cezası uyguladık ve bu te-
şebbüsler bakımından soruş-
turma sonlandı." ifadesini

kullandı. Küle, soruşturmada
uzlaşma süreci devam eden te-
şebbüslerin de bulunduğuna
ve süreç sonucunda verilen
para cezasının artabileceğine
dikkati çekerek, "Beyaz ve kır-

mızı et piyasalarına yönelik ça-
lışmalarımız kararlılıkla devam
etmektedir. 

Bu pazarlarda faaliyet gös-
teren firmaların, vatandaşlarımı-
zın refah kaybına yol açan

rekabete aykırı her türlü faali-
yetten uzak durmasını, aksi
halde ağır idari para cezaları ile
karşı karşıya kalacaklarını bir
kez daha hatırlatmakta yarar
görüyorum." dedi. aa

Beyaz et sektöründe 4 firmaya para cezası
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Türkiye'nin ilk yüzer güneş enerjisi santrali, 
elektrik üretimine haziranda başlıyor

elazığ'daKi Keban Baraj
Gölü'nde 6 dönüm alanda ku-
rulan 1 megavatlık yüzer güneş
enerjisi santralinden yıllık 1 mil-
yon 806 bin kilovatsaat enerji
elde edilmesi hedefleniyor.

Elazığ'da Devlet Su İşleri
(DSİ) 9. Bölge Müdürlüğünce
Keban Baraj Gölü'ne kurulan 1
megavatlık Kuzova Yüzer
Güneş Enerjisi Santrali (GES),
gelecek ay elektrik üretimine
başlayacak.

DSİ 9. Bölge Müdürlüğünce
Keban Baraj Gölü kıyısında bu-
lunan 7 köyde 47 bin 830 de-
karlık araziyi sulamada
kullanılan Kuzova Pompaj Su-
lama Tesisinin yanına 2 mega-
vat kapasiteli GES kuruldu.

Bu yatırıma, yenilenebilir
güneş enerjisinden faydalan-
mak ve çiftçilerin arazilerini
sulamak için kullandığı elek-
trikte maliyeti azaltmak ama-
cıyla bir yenisi daha eklendi.

DSİ Bölge Müdürlüğü tara-
fından Fatmalı köyü Beşevler
mezrası mevkisindeki Keban
Baraj Gölü üzerine yüzer GES
kuruldu.

Türkiye'nin ilk yüzer güneş
enerjisi santralinde yıllık 1 mil-
yon 806 bin kilovatsaat enerji
elde edilmesi hedefleniyor.

Yüzer GES'in 15 dönüme
kurulan ve faaliyete geçen 2
megavat kapasiteli karasal
GES ile bölgedeki 47 bin 830
dekar arazinin sulanması için
kullanılan enerjinin yaklaşık
yüzde 40'ını karşılaması he-

defleniyor."Başarıya ulaşan ilk
proje"

DSİ 9. Bölge Müdürü Se-
bahattin Şamcı, AA muhabi-
rine, Keban Baraj Gölü
çevresinde tarımsal üretim
yapan çiftçinin elektrik gide-
rine katkı sunmak için bu ça-

lışmanın hayata geçirildiğini
söyledi.

Kuzova bölgesindeki çiftçi-
nin en büyük giderinin enerji
olduğuna işaret eden Şamcı,
"Güneş enerjisinden faydalan-
mak için kurum olarak bir
proje gerçekleştirdik. Karasal
ve yüzer GES olarak iki kısım
halinde inşaatına başladık.

Şu an 2 megavatlık kara-
sal GES'in inşaatı tamamlandı.
1 megavatlık yüzer GES'i de
şu anda tamamlamış, kabul

aşamasına getirmiş durumda-
yız. Türkiye'de ilk defa yüzer
GES projesini Elazığ'da uygu-
ladık." dedi.

Bu projeden sonra Türki-
ye'nin diğer barajlarında da
yüzer GES kurulmasının konu-
şulmaya başlandığını dile geti-

ren Şamcı, çıkan kanunla da
göl ve barajlarda yüzer sistem
enerji tesisi kurulmasının önü-
nün açıldığını bildirdi.

Şamcı, "Türkiye'de ilk ya-
pılan karasal GES'lerden biri
de Kuzova'da yapıldı.

Yüzer GES de Kuzova'da
yapıldı. 

Amacımız aynı zamanda
karasal GES ile yüzer GES
arasında enerji üretimini de kı-
yaslayarak bundan sonra ya-
pacağımız projeler için ön bir

inceleme yapmak. Yüzer
GES'lerin karasal GES'e göre
maliyeti biraz daha yüksek
ancak yaklaşık yüzde 15 daha
fazla enerji elde ediliyor. 

Ayrıca karasal GES'de 1
megavat için 15 dönüm yer
işgal etmek zorunda kalınırken

yüzer GES'te 6 dönüm alana
sığmak mümkün." diye ko-
nuştu.

Yüzer GES sayesinde boş
ve taşlık arazilerin de tarıma ka-
zandırılabileceğini ifade eden
Şamcı, yüzer GES'te 1840
panel döşendiğini kaydetti.

Şamcı, Türkiye'de daha
önce yüzer GES sistemi konu-
sunda çalışmaların olduğunu
ancak başarıya ulaşmadığını
ifade ederek, "Başarıya ulaşan
ilk projemiz Kuzova yüzer GES.

Yüzer GES'i özellikle Keban
gibi güzel bir alanda yapmamı-
zın amacı Keban'ın bundan
sonraki gelişimini artırmak."
diye konuştu.

Bu sistemin yüzey alanının
yaklaşık yüzde 25'inin suyla
temas ettiğini, gerekli hava sir-
külasyonunu sağlayarak sucul
yaşama olan etkisini azaltmayı
amaçladıklarını dile getiren
Şamcı, bunun için de Kocaeli
Üniversitesi ile çalışma yürüt-
tüklerini kaydetti.

Şamcı, belirli aralıklarla
sudan numune alınarak canlı-
ların araştırmasının yapıldığını
ve şu ana kadar herhangi bir
olumsuzlukla karşılaşılmadı-
ğını belirtti."Amacımız çiftçiyi
desteklemek."

Kuzova GES'te şu anda 3
megavatlık bir enerji tesisi inşa
edildiğini dile getirerek, bunun
yıllık gelirinin yaklaşık 17 mil-
yon lira olacağını belirtti.

Kuzova GES'te 2024 yılı
için öngördükleri enerji gideri-
nin yaklaşık 33 milyon lira ol-
duğunu, planladıkları 6
megavatlık GES'in 2 megava-
tını karasal GES, 1 megavatını
yüzer GES olarak kurduklarını,
kalan 3 megavatı da yüzer
GES yapacaklarını anlatan
Şamcı, "Amacımız çiftçiyi des-
tekleyerek, çiftçinin enerji ma-
liyetini azaltmak. 

Bu yıl sulama sezonuna
girdiğimizde, pompaları çalış-
tırdığımızda enerjimizi yüzer
GES ve karasal GES ile sağla-

yarak çiftçimizi desteklemiş
olacağız." ifadesini kullandı.

"bu proje 
TürKiye'nin geleCeği 

olaCaK"
Kurulacak 3 megavatlık

yüzer GES'in ihale aşama-
sında olduğunu anlatan
Şamcı, yüzer güneş enerjisi
santrali ve faaliyete geçen 2
megavat kapasiteli karasal
GES ile bölgedeki 47 bin 830
dekar arazinin sulanması için
kullanılan enerjinin yaklaşık
yüzde 40'ının karşılanmasının
hedeflendiğini söyledi.

Şamcı, yüzer GES'in ya-
nına yapacakları 3 megavatlık
yeni yüzer GES ile Kuzova
pompa istasyonunun tüketilen
enerjinin yaklaşık yüzde 80'lik
kısmını tamamlamış olacağını
belirterek, şöyle dedi:

"Bu proje Türkiye'nin gele-
ceği olacak.

Buna da Elazığ öncülük
edecek.

Çiftçilerimizin haziranın ilk
haftası su talebi olacak.

O zaman buradan ürettiği-
miz enerjiyle pompa istasyo-
nunu çalıştıracağız.
Çiftçilerimiz rahatlıkla bundan
sonraki süreçte her türlü ekini
ekerek devletin verdiği des-
tekle tarım yapmış olacak."

Şamcı, doğu-batı yönünde
kurulan yüzer GES'te güneşin
doğuşundan batışına kadar
gün ışığının tamamından fay-
dalanmış olunacağını sözle-
rine ekledi. aa

"Yemek artıklarının" yerini ticari hayvan mamaları aldı

TürKiye'de kedi ve
köpek maması sektörü
her geçen gün büyürken,
bu alanda faaliyet göste-
ren firma sayısı ile ihracat
ve ithalat rakamları da art-
maya devam ediyor.

AA muhabirinin Avrupa
Evcil Hayvan Yemi Endüs-
trisi Federasyonunun (FE-

DIAF) 2023 raporundan
derlediği bilgilere göre,
Türkiye'deki evcil hayvanı
sayısı 6,5 milyonu buluyor.
Ülkedeki evcil köpek sa-
yısı 1,4 milyonu aşarken,
evcil kedi sayısının ise 4,7
milyon olduğu ifade edili-
yor.

Rapora göre, Türki-

ye'de her 100 evden
15'inde sahiplenilmiş kedi,
5'inde ise sahiplenilmiş
köpek bulunuyor.Tarım ve
Orman Bakanı İbrahim Yu-
maklı, sahipsiz köpeklere
ilişkin açıklamasında, "Ba-
şıboş köpek sayısının, 4
milyona yakın olduğu tah-
min edilmektedir. Yıl
içinde 1-2 defa doğum ya-
pabilmeleri, her seferinde
ortalama 6-8 yavru doğur-
maları ve sürekli yer de-
ğiştirmeleri sebebiyle yerel
yönetimlerce sağlıklı kayıt
tutulamamakta ve net sayı
belirlenememektedir"" ifa-
desini kullandı.

Sahipli ve sahipsiz kedi
köpek sayısındaki artış,
mama sektörünü büyüttü.

ABD Tarım Bakanlığı
için hazırlanan bir rapora
göre, Türkiye'de kedi ve
köpeklerin çoğunun geç-

mişte "sofra artıkları" ile
beslendiği, bu durumun
son yıllarda değişmeye
başladığı ve evcil hayvan
maması kullananların sayı-
sının artışa geçtiği kayde-
dildi. Kedilerin yaklaşık
yüzde 35'inin, köpeklerin
ise yüzde 20'sinin mama
ile beslendiğine yer verilen
raporda, bu rakamın ilerle-
yen yıllarda daha da art-
masının beklendiğine
vurgu yapıldı. Tarım ve
Orman Bakanlığı verilerine
göre, Türkiye'de kedi
köpek maması sektörü
her geçen gün büyürken,
geçen yıl bakanlık izniyle
faaliyete geçen işletme-
lerce 239 bin 176 ton kedi
köpek maması üretildi.        

Bakanlıktan 2020 yı-
lında kedi köpek maması
üretmek üzere 46 işletme
izin alırken, 2021 yılında

bu sayı 75'e, 2022 yılında
90'a, 2023 yılında 107'ye
bu yıl ise 114'e yükseldi.

Bakanlıktan izin alan
bu işletmelerin önemli bir
bölümü faaliyete geçerek
mama üretimine başladı.

Büyüyen sektör ihra-
catı da ithalatı da artırıyor

Kedi köpek mamasına
olan talebin artması ihra-
cat ve ithalat rakamlarına
da yansıyor.

Türkiye İstatistik Ku-
rumu (TÜİK) verilerine
göre, 2020 yılında kedi
köpek maması ihracatı 46
bin tonken bu rakam
geçen yıl 88 bin tona yük-
seldi.Sektördeki büyüme
ithalat rakamlarına da yan-
sıdı. 2020 yılında 24 bin
ton olan kedi köpek ma-
ması ithalatı geçen yıl 82
bin tonu aştı.

TÜİK verilerine göre,

Türkiye'nin perakende sa-
tılacak hale getirilmiş kedi
ve köpek maması ihracatı
2023'te 121 milyon 447
bin dolar olarak gerçek-
leşti. Bu rakam 2020'de
30 milyon 518 bin dolar
seviyesindeydi.

Sektörün ithalatı ise
2020'de 86 milyon 674 bin
dolar seviyesinde bulunur-
ken geçen yıl 225 milyon
838 bin dolara çıktı.

Ege Hububat Bakliyat
Yağlı Tohumlar ve Mamul-
leri İhracatçıları Birliği Yö-
netim Kurulu Başkanı
Muhammet Öztürk, AA
muhabirine dünyadaki
kedi köpek maması sektör
büyüklüğünün milyarlarca
dolar olduğunu söyledi.
Öztürk, "Dünyadaki pazar

10 milyarlarca dolar sevi-
yesinde. Biz 120 milyon
dolar ihracat yapar hale
geldik. 2024 yılı sonunda
150 milyon dolar ihracat
hedefliyoruz.

Önümüzdeki 5 yıl
içinde bu sektörü 500 mil-
yon dolar seviyelerine
kadar çıkarmayı planlıyo-
ruz." diye konuştu.

       Effeffe Türkiye Pet
Food Fabrika Müdürü
Hasan Ayna, evcil hayvan
sektörüne hem üretici
hem tüketici açısından
ciddi derecede artan bir
ilgi olduğunu belirterek,
buna bağlı olarak çok sa-
yıda irili ufaklı fabrika ku-
rulduğunu, büyük
firmaların da kapasitelerini
artırdığını söyledi. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Zincir marketlerden adrese teslim kurbanlık hizmeti
KurbanlıK satışı ya-

pılan marketler, veteriner,
noter ve din görevlisi eşli-
ğinde İslami usullere
uygun kurban kesimi hiz-
meti veriyor. Kurban Bay-
ramı'nın yaklaşmasıyla
hayvan pazarlarının yanı
sıra zincir marketlerde de
kurbanlık satışına baş-
landı. AA muhabirinin der-
lediği bilgilere göre, zincir
marketlerin kurbanlık hay-
van kesim işlemleri, veteri-
ner, noter ve din görevlisi
gözetiminde, İslami usul-
lere, yasal mevzuat ve
standartlara uygun tesis-
lerde yapılacak. Küçük ve
büyükbaş hayvanlar için
çeşitli paket seçenekleri
sunan zincir marketler,
kredi kartına taksit ya da
peşin ödeme imkanı da
sağlıyor. Kurban etleri,
özel ambalajlarda evlere
teslim edilebileceği gibi

marketler üzerinden hayır
kurumlarına bağışta da
bulunulabilecek.

CarrefourSa
CarrefourSA, yaklaşık

12-16 kilogramlık sakatat
dahil "Karaman Kurban
Paketi"ni 11 bin 950 lira-
dan satıyor. "Kıvırcık Kur-
ban Paketi" ise 16-20
kilogram aralığında ve 13
bin 950 liradan satışa su-
nuldu. Büyükbaş kurban-
lıkta ise 20-24 kilogram
aralığında bir hissenin fi-
yatı sakatat dahil 17 bin
950 lira olarak belirlendi.
Büyükbaş kurbanlık etle-
rini bayramın 4. günü tes-
lim almak isteyen
müşterilere ise özel indirim
uygulanıyor. Bayramın son
günü yapılacak teslimat
için hisse fiyatı 16 bin 500
lira olarak tespit edildi.

Hazırlanan etleri mar-
ketlerden teslim edecek

olan CarrefourSA, belirle-
nen illerde internete özel
olarak müşterilerin adres-
lerine ücretsiz teslim seçe-
neği de sunuyor. Firma,
anlaşmalı bankaya ait
kredi kartına vade farksız
6 aya kadar taksit imkanı
da sağlıyor.

MigroS
Migros, en az 12-16 ki-

logramlık Karaman küçük-
baş kurbanlığı 10 bin 950
liradan, 16-20 kilogramlık
küçükbaş kıvırcık kurban-
lığı ise 14 bin 800 liradan
alıcıyla buluşturuyor.
Firma, büyükbaş kurban-
lıkta ise 23-27 kilogramlık
hissenin fiyatını 19 bin 950
lira olarak belirledi. Söz
konusu seçenekler saka-
tat içermiyor.

MigroS, Money
Bonus kredi kartı sahiple-
rine 1000 lira indirim, an-
laşmalı bankaların kredi

kartlarına 2-4 ay taksit im-
kanı sağlıyor. 

Adrese ücretsiz teslim
yapacak Migros, mağaza-
dan alım seçeneğinin yanı
sıra hayır kurumlarına
bağış olanağı da tanıyor,
bağış yapılacak kurbanlık
fiyatlarında da indirim uy-
guluyor.

a101 
A101 de kurbanlık satı-

şında farklı bankaların
kartlarına peşin fiyatına 3
taksit yapıyor. 

Market, 16-19 kilo-
gramlık Karaman koçunu
13 bin 750 liradan, bü-
yükbaş kurbanlıkta 23-26
kilogram olan bir hisseyi
16 bin 950 liradan satıyor.
Firma, müşterilerine
bağış seçeneği de sunu-
yor. aa



Neslihan AKÖZGÜR
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Sorumluluklarınızdan arta kalan zamanı kendinize
ayırmanız gerekebilir. İstek değil ihtiyaç olabilen bu
durum için kendinizi suçlamamalı, başkalarının söy-
lemlerine de aldırış etmemelisiniz. 

Bir çarkın içine sıkışıp kalmış gibi düşündüren durumlardan
uzaklaşmak, bunlara bir çözüm bulabilmek adına bazen ora-
dan uzaklaşmanız gerekebilir. Farklı insanların görüşlerine
denk gelebilir, bunları kendiniz için uyarlayabilirsiniz.

Sizi motive eden durumların bir yaşam tarzına, de-
ğere dönüşmesi normaldir. Sizden bir boşluk
gören herhangi biri bunu zaten yapacaktır; prim
vermemeniz gereken bir gündesiniz.

Kendinizi bazı düşünce ve endişelerden uzak hissettiği-
niz yerlerde bulunmak isteyebilirsiniz. Sürekli aynı gün-
demlerle ilgilenmek odak noktanızı şaşırmanıza ve
süreci doğru yönetememenize neden olabilir. 

Hislerinizi, isteklerinizi anlayan ve bunlara saygı
duyan insanlara çekilebilirsiniz.  Bugün bazı insan-
larla işlerin neden yürümediğini, bazı sorunların
neden çözülmediğini daha iyi anlayabilirsiniz.

Daha sakin, rahat uğraşlar içinde olmayı talep edebilir
ya da bunlara zemin hazırlayabilirsiniz. Hayattaki ön-
celiklerinizin değişmesine önce siz saygı duymalısınız.

Yalnız seyahat etmeyi planlayabilirsiniz. Kısa ya da
uzun süreli olması fark etmeksizin, hobilerinizle
vakit geçirip zihninizi toparlayabileceğiniz bir prog-
ram kendinizi hatırlamanıza yardımcı olabilir. 

Evinizin düzeni ve rahatlığını herhangi bir şeye de-
ğişmek istemeyebilirsiniz. Hayatınızı emek emek
kurmaya dair fikirler edinirken çevresel faktörlerin
etkisinin olmayışı sizi rahatlatabilir.

Ehliyet almak ve araç kullanmak, kitap okuyacağınız
yerler bulmak isteyebilirsiniz. Bir şeyleri kendi hali-
nizde yapmak, kendi çabanızla ortaya çıkarmak bu-
günkü en büyük motivasyonunuz olabilir.

Ayı kapatmaya hazırlanırken bazı değerlendirme
ve planlar yapabilirsiniz. Edindiğiniz tecrübelerin
sizi başkalaştırması, yönünüzü değiştirmesi bu
planlara yansıyabilir. 

Fiziksel değişimler isteyebilirsiniz. Popüler
olan, herkesin tercih ettiği ve uyguladığı
yöntemler sizin düşüncelerinizle ve hayat
görüşünüzle çelişebilir.

İnsanların gerçekte ne düşündüğünü her zaman
bilemeyebilirsiniz. Size güven vermeyen, aklı-
nızda şüphe uyandıran durumlar olduğunda
temkinli hareket etmenizde fayda var. 

siirt'te Botan Vadisi Milli Parkı, doğa ve fotoğ-
raf tutkunlarına ev sahipliği yapıyor.

Merkez, Tillo ve Eruh ilçelerinde bulunan, 120 bin
dönümden ve 29 kilometrelik güzergahtan oluşan
Botan Vadisi yamaç paraşütü, rafting gibi sporlara
elverişli olmasıyla doğaseverlerden büyük ilgi görü-
yor.

Botan Vadisi'nin 15 Ağustos 2019'da "milli park"
ilan edilmesi, bölgeye ilgiyi daha da artırdı.

Düzenlenen organizasyonlar kapsamında bölgeyi
ziyaret edenler doğal güzellikler eşliğinde zaman ge-
çirme fırsatı buluyor.

Siirt Fotoğraf ve Sanat Derneği öncülüğünde dü-
zenlenen etkinliğe katılan farklı meslek mensupları
ve öğrenciler de doğal güzellikleri fotoğrafladı.

Siirt Doğa Koruma ve Milli Parklar Şube Müdür-
lüğü personeli ve AFAD ekiplerinin de eşlik ettiği ge-
zide araçlarla Kalender köyüne kadar gelen
ziyaretçiler buradan yaklaşık 10-15 kilometre yürü-
yerek bitki ve hayvan çeşitliliği yönünden zengin
olan Botan Vadisi Milli Parkı'na ulaştı.

Siirt Fotoğraf ve Sanat Derneği Başkanı İzzettin
Oktay, AA muhabirine, bir alışveriş merkezinin des-
teğiyle düzenledikleri geziye farklı meslek grupların-
dan yaklaşık 30 kişinin katıldığını söyledi.

Oktay, amaçlarının insanların doğa ile iç içe
zaman geçirmesini sağlamak olduğunu belirtti.

Siirt Eğitim ve Araştırma Hastanesinde görevli
Opr. Dr. İhsan Ceceli de geziye katılarak Botan Vadi-
si'ni yakından görme fırsatı bulduğunu söyledi.

Botan Vadisi'nin herkesin görmesi gereken ha-
rika bir atmosfere sahip olduğunu dile getiren Ce-
celi, "Ülkemizde gezilip görülecek tarihi ve doğal
güzellikler olarak bulunmaz hazineler var. Bence her-
kesin buralara gelip bu atmosferi yaşaması gerekir."
dedi.

Fizyoterapist ve amatör fotoğrafçı Mehmet Bay-
sal da gezdiği yerlerin fotoğraflarını çekip sosyal
medyada paylaştığını belirterek, doğal güzelliklerin
tanıtımına katkı sunduğunu aktardı.

Ali Dursun Turan ise ilk kez ziyaret ettiği bölgenin
doğa güzelliklerine hayran kaldığını söyledi.

Siirt'in huzurlu bir kent olduğunu dile getiren
Turan, "Botan Çayı hemen aşağıda. Yerli ve yabancı,
görmek isteyen herkese buraya gelmelerini tavsiye
ederim. Her türlü imkan mevcut." ifadelerini kullandı.

Öğretmen Fatma Zehra Sincar da geziye bir ar-
kadaşıyla katıldığını anlatarak, vadinin bol bol fotoğ-
rafını çektiğini belirtti.

Grup, gezinin sonunda mola verdikleri Kalender
tepesinde gitar çaldı, müzik eşliğinde şarkılar söy-
ledi. aa

Botan Vadisi Milli Parkı doğa ve
fotoğraf tutkunlarının rotasında

YunuseMre Kent
Konseyi içerisinde bulu-
nan Aile Danışmanlığı ve
Eğitim Merkezi’nde ücret-
siz danışmanlık hizmeti
veriliyor. Merkezde, ailele-
rin yaşadıkları sıkıntıları
aşmalarına yardımcı
olmak amaçlanıyor. 

Aile Danışmanlığı ve

Eğitim Merkezi, çiftlerin
evlilikte yaşadığı sorunlar,
aile ve çocuk ilişkilerinde
davranış bozuklukları, ço-
cuklar ile iletişim nokta-
sında ailelerin yaklaşımı,
öğrencilerin sınav stresi
yönetimi gibi konularda
sorun yaşayan bireylere
rehberlik ediyor. Yunu-

semre Kent Konseyi bi-
nası içerisinde yer alan
merkezde sunulan danış-
manlık hizmetleri, tama-
men ücretsiz olarak tüm
vatandaşlara açık. Danış-
manlık almak isteyen aile-
ler, Yenimahalle 4711
sokak No: 8/1 adresine
gelerek ya da (0236) 211

36 03’ü arayıp randevu
alabilir. Merkezde aile içi
iletişim sorunlarından, ço-
cukların eğitimine kadar
geniş bir yelpazede da-
nışmanlık hizmeti verildi-
ğini kaydeden
Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban,
"Amacımız, ailelerin kar-
şılaştığı zorlukları birlikte

aşarak, daha sağlıklı ve
mutlu aile yapıları oluştur-
malarına katkı sağlamak"
diye konuştu. Aile Danış-
manlığı ve Eğitim Mer-
kezi’nde 2023 yılında
yaklaşık 600 danışan baş-
vuruda bulundu. Merkez-
den 2024 yılı 5 aylık sürede
ise 225 danışan yararlandı.
Haber merkezi

Yunusemre aile danışmanlığı
hizmeti veriyor

Yunusemre aile danışmanlığı
hizmeti veriyor

FotoğraF sanatçıla-
rından Yusuf Tuvi, Turgutlu
Belediyesi Kent Müzesi’ni
ziyaret etti. TURFOT ve
Görsel Kültür ve Fotoğraf
Sanatı Derneği, ülkemizin
önemli fotoğraf sanatçıla-
rından Yusuf Tuvi’nin 50.
Sanat Yılını da kutladı.  

Türkiye’nin önde gelen
fotoğraf sanatçılarından
Yusuf Tuvi, TURFOT ve
Görsel Kültür ve Fotoğraf

Sanatı Derneği üyeleri,
Turgutlu Belediyesi Kültür
ve Sosyal İşler Müdürlüğü
bünyesinde faaliyet göste-
ren Turgutlu Kent Mü-
zesi’ni ziyaret etti. Bu yıl
sanatta 50.yılını kutlayan
86 yaşındaki usta fotoğ-
rafçı Tuvi, Turgutlu Kent
Müzesi’nde zaman zaman
duygusal anlar yaşadı.
Turgutlu Kent Müzesi yet-
kililerinden, Turgutlu tarihi

hakkında bilgiler alan
Yusuf Tuvi ve dernek üye-
leri müze bahçesinde bir
hatıra fotoğrafı da çektirdi.
Turgutlu Kent Müzesi’ni
kültürel açıdan çok önemli
ve kıymetli bulduğunu be-
lirterek, Turgutlu Beledi-
yesi ve Kent Müzesi
yetkililerine teşekkür etti. 

Yusuf Tuvi ve Dernek
Üyeleri’ne Turgutlu Beledi-
yesi tarafından yayınlanan
kitaplar hediye edildi.  iHa

Fotoğraf Sanatçısı Yusuf Tuvi, Turgutlu
Kent Müzesi’ni ziyaret etti   
Fotoğraf Sanatçısı Yusuf Tuvi, Turgutlu
Kent Müzesi’ni ziyaret etti   

Manisa Lokantacılar
Esnaf Odası Başkanı

Mehmet Akgül, Türkiye
Şampiyonu olarak Ma-
nisa’nın gururu olan Gediz
Anadolu Lisesi’ni ağırladı.

Türkiye Entelektüel Liseler
Arası Bilgi Yarışmasının fi-
nalinde Türkiye Şampi-
yonu olan Şehzadeler

Gediz Anadolu Lisesi
(Manisa Öğretmen Lisesi)
öğrencileri Ayşe Zehra
Tekin ve Perçem Namver,
danışman Öğretmeni İs-
mail Hakkı Cambaz ve
Okul Müdürü Ayşe Berat
Metin, Aşçı Mehmet ola-
rak bilinen Manisa Lo-
kantacılar Esnaf Odası
Başkanı Mehmet Ak-
gül’ün misafiri oldu. Baş-
kan Akgül, şampiyon
öğrencileri kırmızı gül tak-
dim etti. Akgül, Manisa’yı

yarışmada en iyi şekilde
temsil eden ve şampiyon
olan öğrencilerle gurur
duyduklarını belirterek,
kendilerini ağırlamaktan
dolayı mutlu olduğunu
kaydetti. Manisa Emniyet
Müdürü Fahri Aktaş, Ma-
nisa Esnaf ve Sanatkarlar
Odaları Birliği Başkanı
Hasan Geriter ve Manisa
Kahveciler Esnaf Odası
Başkanı Mehmet Çetin de
öğrencileri başarılarından
dolayı tebrik etti.

Manisalılar şampiyonları ağırlıyorManisalılar şampiyonları ağırlıyor
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YunuseMre Belediyesi
Temizlik İşleri Müdürlüğü ekip-
leri, Mesir Mahallesi’nde yalnız
yaşayan yaşlı adamın çöp
evini temizledi. Ekipler, ça-
lışma sonucu  evden 1 kam-
yon çöp çıkardı.  Yunusemre
Belediyesi, ilçede zor du-

rumda olan vatandaşlarının
her zaman yanında olmaya
devam ediyor. Komşuların ve
muhtarın talebi ile Mesir Ma-
hallesi’nde çöp ev olduğu ih-
barını alan Yunusemre
Belediyesi, hızla harekete
geçti. Tek başına yaşayan ve
temizlik yapamayan 70 yaşın-
daki A.K.’nin evi Yunusemre
Belediyesi Temizlik İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri tarafından te-
mizlendi. Ekiplerin yaklaşık 3
saat süren zorlu çalışmasının
sonunda yaşlı adamın evinden
1 kamyon çöp çıktı. 

Yapılan kaba temizliğin ar-
dından Manisa Büyükşehir
Belediyesi tarafından ilaçlama
çalışması da gerçekleştirildi.
Hummalı temizlik çalışmasının
ardından A.K.’ye sağlıklı ve
hijyenik bir ortam sağlanırken,
çevre sakinleri de rahat bir
nefes aldı. 

“BeLeDiYeMiZ HıZLa 

MÜDaHaLe eTTi” 

Mesir Mahallesi Muhtarı
Semra Geçer, çöp ev konu-
sunda taleplerini hızla yerine

getiren Yunusemre Beledi-
yesi’ne teşekkür etti. Muhtar
Geçer konu ile ilgili yaptığı
açıklamada şu ifadelere yer
verdi; “Mahallemizde tek ba-
şına yaşayan A.K. amcamız
evinde temizlik yapamıyordu.
Evi çöp ev haline gelmişti.
Komşuları evden yayılan kötü
kokular sebebiyle zor durum
yaşıyordu. Biz de belediye-

mize konuyu ilettik. Hızla du-
ruma müdahale ederek soru-
nun çözülmesine yardımcı
oldular. Çöp ev tertemiz hale
getirildi. A.K. ve komşularımız
da inşallah temiz ve mutlu bir
apartmanda yaşayacaklar. Be-
lediyemize ve Belediye Başka-
nımız Semih Balaban’a
teşekkür ediyorum.”  

Haber merkezi

Yaşlı adamın evinden 1 kamyon çöp çıktı   

Manisa'nın Yunusemre il-
çesindeki Ayakkabıcılar Site-
sinde sipariş getiren bir kurye,
üzerine gelen köpeklerden ken-
dini korumak için bilye atan ha-
valı tabanca ile ateş etti. 4
köpekten biri hafif şekilde yara-
lanırken diğer köpekler ise kor-

kuya kuryenin etrafından uzak-
laştı. Görüntüler sosyal med-
yada paylaşılınca Manisa
Valiliği kurye hakkında adli iş-
lemlere başlandığını açıkladı. 

Manisa'nın Yunusemre ilçe-
sinde bulunan Ayakkabıcılar
Çarşısına sipariş getirmek için

gelen motosikletli kurye bir
anda etrafını saran 4 köpekten
kendini korumak için bilye atan
havalı tabanca ile köpeklerden
birine ateş etti. Hafif şekilde ya-
ralanan köpek yerde kıvranır-
ken diğer köpekler de korkuyla
kuryenin etrafından uzaklaştı.
Köpeklerden kurtulan kurye de
yoluna devam etti. Ayakkabıcı-
lar Sitesindeki güvenlik kame-
rasına yansıyan olayın sosyal
medyada yayınlanması ve
tepki çekmesi üzerine Manisa
Valiliği yazılı bir açıklama yaptı.
Yapılan açıklamada şu ifade-
lere yer verildi: "Sosyal medya
platformlarında yer alan ‘Yunu-
semre ilçesi Ayakkabıcılar Çar-
şısı içinde silahla köpeğe ateş
edilmesi’ olayı ile ilgili olarak
yapılan incelemelerde;
27.05.2024 günü saat 19.30 sı-

ralarında bir firmada kurye ola-
rak çalışan M.K. isimli şahsın
sipariş getirdiği esnada köpek-
lerin üzerine doğru gelmesiyle
yanında bulunan bilye atan ha-
valı tabanca ile ateş ettiği tes-

pit edilmiştir. Şahıs, olayda kul-
landığı havalı tabanca ile bir-
likte yakalanmış, hakkında
‘5199 Sayılı Sokak Hayvanla-
rını Koruma Kanunu’na Muha-
lefet’ suçundan adli işlemlere

başlanılmıştır. Hafif şekilde ya-
ralanan köpeğin belediye vete-
riner ekiplerince gerekli
kontrolleri yapılmış olup, sağlık
durumunun iyi olduğu anlaşıl-
mıştır."  iHa

Görüntüler sosyal medyada paylaşılınca Manisa Valiliği ateş eden kurye hakkında adli işlem başlatıldığını duyurdu   

Bilye atan havalı tabancayla köpeğe ateş açtı 
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Zayıflamak isteyenlere sağlıklı tavsiyeler

beslenme ve Diyet Uz-
manı Uz. Diyetisyen Veysel Ci-
ğerli, yaz mevsimin gelmesiyle
zayıflama sürecine giren kişile-
rin yaptığı hatalara değindi. 

Türkiye'de sağlıklı bes-
lenme alışkanlıklarının azalması
ile birlikte obezite ve aşırı zayıf-
lığa bağlı hastalıklar da hızla
yaygınlaşıyor. İdeal kilosuna ka-
vuşmak isteyen kişiler için bes-
lenme ve diyet uzmanları
eşliğinde uygulanacak doğru
ve sağlıklı diyet programları
büyük önem taşıyor. Yaz mev-
simin gelmesiyle zayıflama sü-
recine giren kişilerin yaptığı
hatalara da değinerek hangi
besinlerin tüketilmesi gerekti-
ğini belirten Beslenme ve Diyet
Uzmanı Uz. Diyetisyen Veysel
Ciğerli, Lifli gıdaların daha uzun
süre tok tuttuğunu söyledi. 

Midenin ne yenilirse yenilsin
4 saat içinde boşaldığına dikkat
çeken Medicana Bursa Hasta-
nesi  Beslenme ve Diyet Uz-
manı Uzman Diyetisyen Veysel
Ciğerli, "Bir sonraki öğünü-
nüzde fazla yemeyi engellemek
için 2-2,5 saatte bir beslenme-
nizde fayda vardır.

Kan şekerinin dengelen-
mesi için '3 ana, 3 ara öğün'
şeklinde beslenme kuralına
uymak gerekmektedir.

Düzenli kahvaltı edinme
alışkanlığının sağlıklı bir hayat
için şarttır. 

Metabolizma uyandıktan
hemen sonra kahvaltı yapınca
metabolizma hızlanmaya baş-
layacaktır. Aksi takdirde kahv-
altı yapmadan öğle yemeğine
kadar aç kalınırsa yavaşlamış

metabolizma hızı ile birlikte
diğer öğünümüzde daha fazla
yemek kaçınılmaz olacağından
kilo almakta beklenen bir
sonuç olacaktır.

Sabahın erken saatlerinde
dengeli bir kahvaltı ile güne
başlamak metabolizmamızın
hızlanmasını sağlayarak daha

rahat kilo vermemize yardımcı
olacaktır" diye konuştu. 

"sAdece bir kAse
çorbA diye kendinizi 

kAndırAmAzsınız"
Zayıflamak için yemek ta-

baklarının ve çorba kaselerinin
küçültülmesi tavsiyesinde bulu-
nan Beslenme ve Diyet Uzmanı
Ciğerli, şöyle devam etti: 

"Böylece "sadece 1 kase
çorba" diye kendinizi kandır-
mazsınız. Psikolojik olarak o ta-
baktaki yemekleriniz bittiği

zaman kendinizi doymuş hisse-
dersiniz. Bir diğer önemli nokta
da ekmek tüketimidir. Ekmek
ve yerine geçen tahıl ürünleri
yemeden zayıflamak söz ko-
nusu olduğunda ne yazık ki işin
sağlık boyutundan hiç bahse-
dilmiyor. Bu denli bilinçsizce
yapılan öneriler bireylerde bir-

çok hastalığın artışına sebep
olabiliyor. Tam tahıllı ekmek
içeren diyet, lif oranı yüksek ol-
duğundan dolayı acıkmayı ge-
ciktirir ve uzun süre tok
kalmanıza yardımcı olur. Kar-
bonhidrat kaynağı bir besin
olan ekmeğin sindirimi ağızda
başlar ve çok kısa sürede
beyne tokluk sinyallerini iletir.
Öğününüze 1 parça ekmeği
çiğneyerek başlayın. Böylece
daha kontrollü bir öğün geçire-
rek tokluk hissi sağlamış ola-

caksınız. Ayrıca tam tahıl ek-
meği B12 vitamini hariç bütün
B grubu vitaminlerinin temel
kaynağıdır." 

lifli besinler 
TükeTilmeli 

Liflerin sadece bitkisel kö-
kenli besinlerde bulunduğumu
belirten Uz. Dyt. Ciğerli,"Lifler

sindirim sisteminden parçalan-
madan geçmektedir.

Bu da kişinin uzun süre tok
kalmasını sağlayarak daha az
yemek yenmesini sağlamakta-
dır.

Lifler, kandaki kötü koleste-
rolün düşürülmesine yardımcı
olup, sindirim sisteminin daha
aktif çalışmasını sağlamaktadır.
Ayrıca lifli besinler kabızlığın
geçmesini, hemoroid problem-
lerinin giderilmesini, vücudun
şeker seviyesinin dengelenme-

sini sağlar, aynı zamanda kalp
sağlığını koruma açısından da
önem arz etmektedir. Yapılan
araştırmalar lifli besin tüketen-
lerin, tüketmeyenlere göre daha
fazla kilo verdiklerini ortaya
koymuştur" dedi. 

Uz. Dyt. Ciğerli lif içeren yi-
yecekleri de buğday kepeği,
kepekli çavdar unu, arpa unu,
yulaf, kuru erik, armut, naren-
ciye ürünleri, elma, muz, fa-
sulye, nohut, sarı ve yeşil
mercimek, yeşil yapraklı sebze-
ler, karnabahar, lahana, brokoli,
yeşil fasulye, salatalık, kereviz,
soğan, domates, biber, patlıcan
ve havuç olarak sıraladı. 

Uz. Dyt. Ciğerli, sağlıklı bir
zayıflama için paketli olarak sa-
tılan hazır gıdalardan da uzak
durulması gerektiğini ifade etti.
Bu ürünlere gıdanın dayanıklılı-
ğını artırmak için katkı madde-
leri, gıda boyaları ve kimyasal
içeren yiyecekler konulduğuna
dikkat çeken Uz. Dyt. Ciğerli,
"Evde yapılmayan, organik ol-
mayan ve marketlerden alınan
hemen hemen tüm paketli
ürünler hazır gıdalar sınıfına gir-
mektedir. Hazır gıdaları daha az
tüketmek için domates salçası,
biber salçası, turşu ve tarhana
gibi bütün bir yıl tüketilebilecek
besinleri evde yapabilirsiniz.
Hazır bulyonları kullanmak ye-
rine et, tavuk ve balık sularını
evde hazırlamak, yemeğinize
daha az katkı maddesinin gir-
mesini sağlar" şeklinde ko-
nuştu. 

"su TükeTimi 
ArTTırılmAlıdır" 

"Tatlı krizlerinizde tercihi-

nizi meyve ve kuru meyveler-
den yana kullanın" diyen Uz.
Dyt. Veysel Ciğerli, sözlerini
şöyle tamamladı: 

"Tatlı ve şeker tüketimini
azaltmak veya ortadan kaldır-
mak için mutlaka diyete doğal
şeker içeren kuru meyveler,
taze meyveler, meyveli yoğurt-
lar eklenmelidir. 

Bu besinleri ara öğün ola-
rak tüketebilirsiniz. Artan sıcak
havaların etkisiyle terleme so-
nucu sıvı kaybı artacağından
su tüketimi arttırılmalıdır. 

Su, metabolizmanın hızlan-
masına katkı sağlar, böbrekler-
deki toksik maddelerin atımına
yardımcı olur.

Su içmek için susamayı
beklemeyiniz. 

Ortalama yetişkin bir insa-
nın 2-2,5 litre su tüketmesi,
her mevsim ve yaş için önerilir. 

Metabolizmayı hızlandıran
en temel faktör fiziksel aktivi-
tenin arttırılmasıdır. Günlük
hayatta yakın mesafelere
araba ile gitmek yerine yürü-
yüşü tercih etmek, asansör
kullanmak yerine merdivenleri
kullanmak gibi fiziksel aktivite-
lerle ya da dans etmek gibi
eğlenceli aktivitelerle hem
kendinizi daha iyi hissedebilir
hem de daha sağlıklı bir vü-
cuda sahip olabilirsiniz. Dü-
zenli uyku ile kilo kaybınızın ve
diyete olan uyumunuzun direk
ilişkili olduğunu unutmayın.

Düzenli uyku zihinsel geli-
şim ve dinlenmeyi olumlu
yönde etkileyerek metabo-
lizma hızının artmasına yar-
dımcı olur." ihA 

“D vitamini eksikliği vertigoya yol açabilir”

VerTigonun başka has-
talıkların habercisi olabilece-
ğine değinen Uzman Odyolog
Hande Çalışkan, “Vertigo,
bazen vücuttaki başka sağlık
sorunlarının habercisi olabilir.
Örneğin, zehirlenme durumla-
rında, hormonal değişikliklerde
(gebelikte), demir eksikliği veya
B12 vitamini eksikliği gibi du-
rumlarda da vertigo ortaya çı-
kabilir. Ayrıca, D vitamini
eksikliği de vertigo semptomla-
rına yol açabilir” dedi. 

Vertigo, günlük yaşamın
en sıradan anlarında bile karşı-
nıza çıkabiliyor. Yatakta döner-
ken, kalkarken, hatta sıradan
bir telefon kullanırken bile baş
dönmesi yaşayanların sayısı hiç
de az değil. Hasta hikâyele-
rinde sıkça karşılaşılan bu du-
rumun vertigo belirtilerini
taşıyanların kliniklere başvur-
masına neden olduğunu ifade

eden Uzman Odyolog Hande
Çalışkan, açıklamalarda bu-
lundu. 

Uzman Odyolog Çalışkan,
“Baş dönmesi şikâyetleri; has-
tanın ayakta durabileceği, kus-
madan kalabileceği,
hissettiklerini konuşarak anlata-
bileceği seviyede ise ilk basa-
mak Acil değil, Kulak Burun
Boğaz Hastalıkları Polikliniği ol-
malıdır” diye konuştu. 

“bir hAsTAlık değil, 
bulgudur” 

Vertigonun tanımını yapan
Odyolog Çalışkan, "Halk ara-
sında vertigo bir hastalık olarak
tanınır. Halbuki, aslında bir has-
talık değil, semptom ya da bul-
gudur. Vertigo; baş dönmesi
demektir. Baş dönmesi bir has-
talık değildir. Yaygın olarak has-
talık anlamında kullanılan
vertigo, aslında iç kulaktaki
denge yapısında bulunan çeşitli

organizmaların hareketiyle olan
'kulak kristallerinin oynaması'
durumudur. Vertigo çeşitleri
arasında en yaygın olanı da bu
olduğu için her türlü vertigo şi-
kâyeti, pozisyonel vertigo has-
talığı zannedilmektedir” diye
konuştu. Vertigoda görülebile-
cek belirtilere değinen Odyolog
Çalışkan, “Etraf dönüyormuş
hissi, kişinin hareket ediyormuş
hissi, gördüğü nesnelerin hare-
ket halindeymiş gibi netlikten
uzaklaşmış, flu ve karıncalan-
mış görmek, yer ayağının altın-
dan kayıyor zannetmek, birileri
onu itiyormuş gibi veya çeki-
yormuş gibi hissetmek, yolda
yürürken düz ilerleyemeyip yal-
palamak/sendelemek vertigo-
nun belirtileri arasında
sayılabilir” dedi. 

Vertigonun nedenlerinden
bahseden Odyolog Çalışkan,
“İç kulaktaki kristallerin oyna-
ması nedeniyle pozisyonel ver-
tigo oluşur. Ani baş hareketleri,
hareketli görsel uyaranlara
maruz kalma, uzun süreli bilgi-
sayar kullanımı veya masa ba-
şında yanlış postürlerde uzun
süre oturma, stres, korku, uy-
kusuzluk ve bazen de hiçbir
açık sebep olmaksızın durup
dururken meydana gelebilir.
Vertigo şikâyetinin süresi verti-
goya neden olan hastalığa,
hastanın yaşına, ek hastalıkla-
rına, kronik durumlarına, kan
değerlerine, stres-kaygı seviye-
sine, uyku düzenine, yorgun-

luktan korunma yeteneğine,
uyarılara dikkat etme yetene-
ğine ve tetikleyici etkenlerden
korunma yeteneğine bağlı ola-
rak değişiklik gösterir” açıkla-
masında bulundu. 

Vertigo atağı anında yapıl-
ması gereken 2 önlem oldu-
ğunu söyleyen Odyolog
Çalışkan, şu bilgileri paylaştı: 

“Birinci yapılacak hareket
tutunmaktır.  Bulunduğunuz yer
ev olur dışarısı olur hareket ha-
linde, yatarken veya ayakta
olun fark etmez. İlk yapmanız
gereken sabit bir yere tutunup
kendinizi güvene almanızdır.
Çünkü biz uzmanların en kork-
tuğu durum baş dönmesi/ver-
tigo değil, hastaların baş
dönmesi yüzünden düşüp baş-
larını bir yere vurmaları veya
bedenlerine kırık, çıkık, yara-
lanma gibi zarar vermeleridir. 

İkinci yapılacak hareket ise
gözlerinizi kocaman açıp karşı-
daki sabit herhangi bir nok-
taya/nesneye bakmaktır.
Gözlerinizi başınız dönerken
asla kapatmamalısınız. Gözleri
kapatmak, başta kendimizi gü-
vende gibi ve rahatsızlığımız
geçecek gibi hissettirse de,
baş dönmesinin seviyesini hem
artırır hem de baş dönmesine
maruz kalınan süreyi uzatır.
Karşımızdaki sabit nesneye
odaklanmak, etrafın hareket et-
mediği sinyallerini beyne gön-
dermemize yardımcı olur.” 

Vertigonun başka hasta-

lıkların habercisi olabileceğine
değinen Çalışkan, “Vertigo, ge-
nellikle iç kulaktaki denge or-
ganlarının dengesizliği
sonucunda ortaya çıkan bir
semptomdur. Ancak bazen ver-
tigo, vücuttaki başka sağlık so-
runlarının da habercisi olabilir.
Örneğin, zehirlenme durumla-
rında, hormonal değişikliklerde
(gebelikte), demir eksikliği veya
B12 vitamini eksikliği gibi du-
rumlarda da vertigo ortaya çı-
kabilir. 

Ayrıca, D vitamini eksikliği
de vertigo semptomlarına yol
açabilir. Bu yüzden vertigo ya-
şayan kişilerin semptomlarını
ciddiye alması ve ihmal etme-
mesi önemlidir. Vertigonun al-
tında yatan sebebin
belirlenebilmesi için uzman bir
doktor tarafından detaylı bir
muayene yapılması, gerekli de-
ğerlendirme ve tetkiklerin yapıl-
ması gerekmektedir. Böylece
vertigonun nedeni tespit edile-
rek uygun tedavi yöntemleri uy-
gulanabilir ve hastalığın
ilerlemesi önlenebilir” ifadelerini
kullandı. 

Vertigoya iyi gelen durum-
lardan bahseden Uzman Odyo-
log Çalışkan, “Kafeinin baş
dönmesini tetiklediğine dair
çok fazla akademik yayın mev-
cuttur, bu sebeple kafeini ola-
bildiğince azaltmak iyi gelir.
Kafeinden kastımız sadece
kahve ve türevleri değildir. İçeri-
ğinde kafein olan her şeyden

sakınmalıyız. Yeşil çay da has-
taların ataklarının en çok tetik-
leyen besinler başında yer alır.
Tuz tüketimini azaltmak da ver-
tigonun tetiklenmesini önle-
mede önemli rol oynar.
Yiyeceklerin içerisinde olabilir
ancak üzerine ek tuz serpmek-
ten kaçınmak, turşu gibi tuzu
yoğun besinleri tercih etmemek
faydalı olacaktır. Tansiyon ve
şeker gibi metabolizmamızı
doğrudan etkileyen değerleri
aniden düşürecek veya yüksel-
tecek her türlü yiyecek-içecek
ve aktiviteden kaçınmak gerek-
lidir.

Stres, yorgunluk ve uyku-
suzluktan da kaçınmamız, ver-
tigoyla baş etme sürecinde
olumlu etki yapacaktır” dedi. 

Uzman Odyolog Çalışkan,
vertigonun tedavi yollarıyla ilgili
şu bilgileri paylaştı: 

“Vertigo tedavisinin kişiden
kişiye farklılık gösterebilir. Bazı
durumlarda vücudun kendi
denge onarım sistemlerinin işe
yarayabilir ancak bu süreçte
yaşanan hissiyat devam edebi-
lir. Bu durumlarda hasta, kom-
pansasyon sürecindedir, tedavi
manevraları veya özel egzersiz-
lerle desteklenmelidir. Pozisyo-
nel vertigo için doğrudan bir
ilaç tedavisi yoktur, betahistin
gibi ilaçlar semptomları azalt-
mak amacıyla kullanılır. İlaç kul-
lanılıyorsa, doğru teşhis için
ilaçların bırakılması gerekir.”
ihA 

Gereksiz vitamin kullanımı kanser hastalarına 
fayda yerine zarar getiriyor

Tıbbi Onkoloji Uzmanı Dr.
Nail Özhan, “Kanser hastaları,
gereksiz yere ihtiyaç olmadığı
halde vitamin kullanımında tam
tersine fayda yerine zarar da
görebiliyor” dedi.   

Kişilerin yaşına ve cinsiye-
tine göre bazı kanser taramala-
rının yapıldığına işaret eden
Tıbbi Onkoloji Uzmanı Dr. Nail
Özhan, “Aile hekimleri kişinin
yaşı, cinsiyeti ve ailenin sağlık
yapısına bakarak kanser tara-
malarını planlıyor. Bazı hasta-
lara yılda 1, bazılarını daha
sıktaramalar yapılıyor. Kan-

serde bitkisel tedavilerin kanıt-
lanmış bir faydası yok ama çok
revaçta. Hemen hemen her tanı
almış hastamız bize bunu soru-
yor. ‘Bitkisel tedavi veya vita-
min kullanalım mı’ diyerek
gelenler oluyor. 

Özellikle vitamin konusunda
çok büyük çekincelerimiz var.
Gereksiz yere ihtiyaç olmadığı
halde vitamin kullanımında tam
tersine hasta fayda yerine zarar
da görebiliyor. Öncelikle kanse-
rin sebeplerinin araştırılması
gerekiyor. Kabaca kanserlerin
yarısının sebebi çevresel et-

menlerden oluşuyor. Bunların
başında sigara, alkol, korunma-
sız bir şekilde güneş ışığına
maruz kalmak, obejite, ekser-
sizden yoksun hareketsiz bir
yaşam tarzı geliyor. Bu faktör-
lerden uzak durulması gereki-
yor.  

“Ailesinde öykü 
olAnlArın dAhA sık

TArAnmAsı 
gerekiyor” 

Kanserin teşhisinde ailesel
faktörlerin etkisine dikkat çeken
Uzm. Dr. Özhan, şu uyarılarda
buundu: 

“İdeal kiloya ulaşmak, si-
gara ve alkol tüketiminden
uzak durmak gerekiyor. Bunla-
rın dışında ise yaşlılığa bağlı
vücudumuzda gelişen mutas-
yonlar kansere neden oluyor.
Bunlar için çok bir şey yapa-
mayız ama tarama programla-
rına uyarak yine hastalığı erken
yakalayabiliriz. Kanser vakala-
rını yüzde 15’ini ise genetik
yani ailesel nedenler oluşturu-
yor. Bu durumda olan bireylerin
çok daha erken yaşlarda tara-
malara başlaması gerekiyor.
Obezitesi olan hastaların mide,

karaciğer ve meme kanseri gibi
rahatsızlıklara karşı riskleri artı-
yor. Bunun için biz ne kadar
çok ideal kilomuza ulaşabilir

isek o kadar fazla kansere ya-
kalanma riskinin önüne geçmiş
oluruz. İdeal kilo çok önemli bir
unsur. ihA 
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trendyol 1. Lig'de bitime 6
hafta kala geldiği Manisa FK'nin kü-
mede kalmasını sağlayan teknik di-
rektör Levent Devrim, iyi ekiplerden
kurulu ligde doğru planlamanın şart
olduğunu söyledi.

Levent Devrim, AA muhabirine
yaptığı açıklamada, göreve geldi-
ğinde ligdeki konumu iyi olmayan
Manisa FK'de oyuncuların çok doğru
bir duruş sergilediğini belirtti.

Bu süreçte ligde kalmayı başar-
dıklarını ifade eden Devrim, "Sezon
başı hedefi değildi ama son 6 hafta-
daki hedef ligde kalmaktı. Onu başar-
dık, son 5 haftada güzel bir seri
yakaladık. Böylece son bir haftayı da
rahat geçtik. Dolayısıyla bu anlamda
hedefimizi yakaladığımız için mutlu-
yuz." dedi.

Manisa FK ile sezon sonuna kadar
sözleşme imzaladığını anımsatan

Devrim, takımla devam etme konusu-
nun önümüzdeki günlerde netleşece-
ğini vurguladı.

1. Lig'in çok zor bir lig olduğunu
belirten Devrim, sözlerini şöyle sür-
dürdü:

"Bu ligde çok doğru planlama
yapmak lazım. İyi takımlar var, şehir
takımları çok fazla. Sezon başında
gerek oyuncu gerek organizasyon
planlamasını çok iyi yapmanız lazım.
Kulüp gücü ve doğru bütçe çok
önemli. 

Yıl içerisinde o bütçeye sadık kal-
mak çok önemli. Verdiğiniz sözlerin
yerine gelmesi çok önemli. Dolayı-
sıyla bunları sağladığınız zaman kulüp
özelinde de steril bir hava yakaladığı-
nızda başarılı oluyorsunuz."

"BODRUM FK'Yİ 1 ADIM ÖNDE 
GÖRÜYORUM"

Trendyol 1. Lig'de Sakaryaspor

ile Bodrum FK arasında oynanacak
play-off finalinin beklenen bir eş-
leşme olduğunu aktaran Devrim,
şunları kaydetti:

"Finali hak eden iki takım diyebi-
lirim. Bodrum'a ayrı bir parantez
açmak lazım. 2 yıldır bu ligdeler ve
ikinci finallerini oynayacaklar. Hem
İsmet hocayı hem Bodrum camiasını
tebrik ediyorum, kolay değil. Hem
teknik direktör hem oyuncu istikrarı
yakaladılar. 

Bodrum'u bir adım önde görüyo-
rum. Finale uygun bir takım gibi geli-
yor bana ama Sakaryaspor'un daha
kreatif, daha üretken oyuncuları var.
Bodrum takımının bir ezberi var,
bunun yanında Sakaryaspor'un bir
final şanssızlığı var. Çok kestiremez-
siniz favoriyi ama oyunsal anlamda
Bodrum'u biraz daha önde görüyo-
rum." aa

Levent Devrim'den 1. Lig değerlendirmesi

İstanbul'da 31 Mayıs 2 Ha-
ziran tarihleri arasında 12 ülkeden
1700 sporcunun yarışacağı Çocuk-
lar Balkan Karate Şampiyonası'na
Manisa Büyükşehir Belediyespor
Karate Takımından 2 sporcu katıla-
cak.  

Çocuklar Balkan Karate Şampi-
yonasında, Manisa Büyükşehir Be-
lediyespor Kulübü sporcularından
Mehmet Talha Kartal, Yıldız Erkek
+50 kg’da ve Nurahsen Kocakap-
lan, Yıldız Kız 39 kg’da Türkiye'yi
ve Manisa'yı temsil edecek. Şampi-
yona 31 Mayıs-2 Haziran 2024 ta-
rihlerinde İstanbul’da
düzenlenecek.  Manisa BBSK Ka-

rate Takımı Antrenörü Ali Eşsiz,
"Mehmet Talha Kartal ile Nurahsen
Kocakaplan'ı ve ailelerini tebrik
ederiz. İlk defa milli formayı giyecek

sporcularımıza başarılar dileriz.
Desteklerinden dolayı Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor Kulübümüze
teşekkür ederiz." dedi. İHa

Manisa’dan 2 karateci milli takıma katılacak  Manisa’dan 2 karateci milli takıma katılacak  


